
December 2009

Letnik X 

Številka 11iz Moravške doline 
Novice 

V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
Gradbeno dovoljenje za dom bo!• 

Po sledeh napredka naše občine• 

Martinov večer in Martinov sejem tudi letos • 
v Moravčah

Zlati lipov list v 2009 • 



OBČINA MORAVČE
v a b i

vse ljubitelje komedij

v soboto, 23. januarja 2010 ob 19. uri
na tretjo abonmajsko predstavo v sezoni 

2009/2010 in izven 
v Kulturni dom Moravče.

Na sporedu bo komedija Srečka, Gledališke 
skupina Izlake v dveh dejanjih. Obiskovalci bodo 
imeli veliko priložnosti, da se sami poistovetijo z ju-
naki, ki so navadni, preprosti ljudje, kot vsak izmed 
nas. Glavni junak Janez  je izumitelj, ki išče svojo 
potrditev v svojem izumu, medtem ko pozablja na 
življenje okrog sebe. To moti njegovo ženo Metko, 
ki mu to na svoj način tudi pokaže…

Vstopnice po 8 EUR bodo na voljo eno uro pred 
predstavo in v baru Travnar deset dni pred pred-
stavo.

Vljudno vabljeni!

GRAJSKI OKTET
vas vabi vse, ki si želite na božični dan prisluhniti 

domačim in tujim božičnim pesmim 
in tako doživeti pristnost božičnega časa, 

na koncert, ki bo v 
petek, 25. decembra 2009, ob 19.00 uri 
v cerkvi sv. Petra in Pavla na Vrhpoljah. 

 Na koncertu bo sodeloval Ljubljanski 
godalni kvartet.

 Prisrčno vabljeni!

KŠD Peče
vljudno vabi

na koncert ob prvi obletnici
 delovanja Peškega okteta,

ki bo v soboto 26.12.2009 ob 18. uri 
v cerkvi Svetega Jerneja v Pečah. 

Gostje bodo ženska vokalna skupina 
Oda iz Moravč.

Komorni zbor Limbar vabi 26. decembra 
ob 16. uri na tradicionalni božični koncert v 
cerkev svetega Andreja. Glasbena gostja bo 

sopranistka Teja Saksida. Slavnostni govornik 
ob Dnevu samostojnosti in enotnosti bo 

evropski poslanec Lojze Peterle. 
Vabljeni! 

Moški pevski zbor KD Tine Kos Moravče

in Kavarna Detelca Moravče

vabita

v sredo, 30. decembra 2009 ob 19. uri

na Večer ob jaslicah

v Detelovi rojstni hiši v Moravčah.

Preživite lep večer po Božiču v družbi 

pianistke Nastje Osolnik in njenih 

gostov in ga obogatite s poslušanjem 

glasbe,petja in lepe slovenske besede,ki 

nas bo spomnila na korenine našega 

slovenskega naroda in našo bogato 

kulturno dediščino.

Vljudno vabljeni!

Vstop prost do zasedbe prostora!

OBČINA MORAVČE
Vabi

na tradicionalni novoletni koncert v 
Kulturni dom, v nedeljo, 27. decembra 
2009, ob 19. uri.
V programu bodo sodelovali:

Anika Hrovat•	
Pihalna godba Moravče,•	
Moški pevski zbor Tine Kos Moravče,•	
Ženska vokalna skupina ODA,•	
Tamburaški orkester Vrhpolje•	
Grajski oktet•	

Vstop bo prost!
Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
December 2009, Letnik X, Številka 11.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 29. januarja 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 13. januarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7232-700; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pred vami je zadnja letošnja številka Novic. 

Človek kar verjeti ne more, kako čas beži.
Pričujoča številka je precej raznolika in upati 

je, da bo vsak našel kaj ustreznega. Ne mo-
remo mimo obljube župana, da bo v kratkem 
pridobljeno gradbeno dovoljenje za dom sta-
rejših. Politične strani že napovedujejo lokalne 
volitve. Vse kaže na hud in dolgotrajen boj, saj 
naj bi se zgodile šele oktobra prihodnje leto. 
Občani si želimo več zmernosti, potrpljenja in 
modrosti. Politika je tukaj zaradi nas in naših 
potreb, ki so, vsaj v večini, univerzalne in v do-
brobit vseh.

Bogatejši smo za nova cestna odseka, pod-
jetniška žilica pa je poskrbela za mleko-mat. 
Želimo si, da bi se ponudba še obogatila in da 
bi končno prišlo do ponudbe, ki bi zadovoljila 
domačine in goste. Brez te ni mogoče pričako-
vati premikov v turizmu doline. Lep prispevek 
k urejenosti naših krajev so tudi urejena poslo-
pja in njihove okolice, ki so si prislužile letošnje 
lipove liste.

Pred nami sta božič in novo leto. Če je drugo 
bolj razigrano, bučno in veselo, je božič bolj 
družinski, slovesen in spokojen. To je čas, ko se 
posvetimo svojim najdražjim. Pa ne le z darili. 
Posvetimo jim svoj čas, pozornost in ljubezen, 
ki so prav za prav darila največje vrednosti. 
Nič pa ne bo narobe, če se posvetimo tudi sami 
sebi. Poglejmo si v dušo, v našo notranjost. 
Smo bogatejši in mirnejši kot lani?

Vsem našim bralcem želimo lepo prazno-
vanje ter veliko uspehov in osebne sreče v 
2010! 

Odgovorni urednik
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Županova stran

Gradbeno dovoljenje 
za dom bo!
G. župan, kako bi generalno ocenili iztekajoče se 
leto?
V občini smo nadaljevali z uresničevanjem zastavlje-
nih projektov. Ni šlo brez truda in včasih tudi ne brez 
nepotrebnih ovir in zavlačevanj. Intenzivno smo delali 
na realizaciji projektov izgradnje cestnega omrežja in 
komunalne infrastrukture. Še posebej smo se trudili za 
to, da bi luč sveta zagledala največja projekta. Upam, 
da bo prvi rešen še pred božičem, drugi pa v začetku 
naslednjega leta.

Na kaj mislite? 
Najprej seveda na pridobitev gradbenega dovoljenja za 
izgradnjo doma starejših. Prepričan sem, da  bo izdano 
v nekaj dneh. Ko bo zgrajen, bo v veselje vsem: tistim, 
ki bodo v njega nameščeni in njihovim svojcem, pa tudi 
tistim, ki bodo dobili zaposlitev. Dom bo omogočil zapo-
slitev drugega splošnega zdravnika in odprl možnosti za 
nove projekte na področju socialnega varstva. 
Kdo bolj pozorno spremlja pisanje političnih strank ali 
ljudi, ki se skrivajo za njihovimi osnovnimi organizacijami, 
lahko ugotovi, da se prepirajo o tem, kdo je dal pobudo za 
gradnjo obvoznice, rekonstrukcijo ceste skozi Moravče ali 
gradnjo doma. Tu ni nič narobe, ni pa bistveno za izpeljavo 
objektov. Tudi Herman Potočnik je že kdaj pisal o vesoljskih 
poletih, pa so bili prvi v vesolju Rusi, na Luni pa Američani. 
Hočem reči, da je bistveno, kdo idejo realizira.

Kaj pa druga zadeva? 
To je postavitev novega nakupovalnega središča. Čeprav 
gre za podjetniško investicijo, bo pomenila za naše okolje 
veliko pridobitev. S sosedi je doseženo soglasje glede 
vseh odprtih vprašanj. Pred nekaj dnevi so mi v TUŠ-u 
zagotovili, da je projekt v izdelavi in da bodo v kratkem 
vložili dokumentacijo, ki je potrebna za pridobitev grad-
benega dovoljenja. Ob tem bodo povabili vse sosede na 
predstavitev bodočega objekta. Ugotovili so namreč, 
da je do nepotrebnega zastoja prišlo predvsem zaradi 
nezadostne komunikacije z občino in sosedi. Uresniči-
tev te izgradnje pomeni istočasno tudi novo knjižnico in 
porabo evropskega denarja. Nekateri nam očitajo, da 
smo za izdelavo dokumentacije za pridobitev sredstev 
za knjižnico porabili 7.800 evrov, pozabljajo pa, da smo 
pridobili 200.000 evrov nepovratnih sredstev.

Torej se vendarle premika?
Se. Prepričan sem, da se tudi delo občinske uprave iz-
boljšuje. Upam, da bo v naslednjem letu, prvič od kar 
obstajamo kot občina, pripravljen pregled občinskega 
premoženja na vseh področjih.

Pogovor z županom Martinom Reboljem

Priznati moram, da so nekatera področja, brez razumnega 
razloga, zapostavljena. Mislim na  kmetijstvo in turizem. 
Gre za ceno, ki jo plačujemo za to, da vsa ostala dela tečejo. 
Občina bi lahko namenila nekaj sredstev za ti področji. 
Organizirala bi razpise, na katerih bi zainteresirani lahko 
sodelovali, ter tako pridobili, na osnovi svojih seveda, še 
občinska in državna sredstva. Zadevo je skoraj nemogoče 
realizirati tudi zaradi nasprotovanja znotraj koalicije.
Recimo, občina se je v dogovoru s ŠKD in PGD Peče 
prijavila na razpis kmetijskega ministrstva za pridobitev 
sredstev za sofinanciranje  razvoja vaških jeder. Tako 
bomo pridobili 50% nepovratnih sredstev za dokončanje 
večnamenskega doma v Pečah ter dokončali projekt javne 
razsvetljave, ki se vleče že vse od leta 2004, pa mu, žal, 
koalicija nasprotuje, čeprav gre za evropski denar.
Podobna zadeva je odvajanje in čiščenje komunalnih 
in odpadnih vod. Občina bo, na osnovi resolucije  o 
nacionalnem varstvu okolja, dolžna poskrbeti za kar 
nekaj čistilnih naprav ter izgradnjo kanalizacijskega 
voda do priključka na domžalski sistem pri Sokliču. 
Objekti morajo biti zgrajeni do leta 2017, sicer nam 
grozijo evropske sankcije, ki se že dogajajo na področju 
onesnaževanju zraka na nivoju države. Gre za projekt, ki 
ga občina brez 70% nepovratnih evropskih sredstev ne 
more izpeljati. Izdelan je načrt kanalizacijskega sistema, 
brez katerega seveda ni mogoče računati na sredstva, pa 
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Za nami je 27. redna seja 
Občinskega sveta. Osrednja 
točka dnevnega reda je tokrat 
bila seznanitev s predlogom 
Pogodbe o pristopu občin 
širše Ljubljanske regije k sofinanciranju nadgradnje re-
gijskega centra za ravnanje z odpadki, Ljubljana-RCERO 
Ljubljana. Živimo v času, ko se polaga vedno večji pomen 
varstvu okolja. Potrošniška družba ustvarja vedno več 
raznih odpadkov, ki jih je potrebno, na varen in ekološko 
nesporen način, shranjevati. Rešitev, ki se nam ponuja je 
izjemnega pomena, kajti s podpisom Pogodbe o pristopu 
občin širše Ljubljanske regije k sofinanciranju nadgra-
dnje regijskega centra za ravnanje z odpadki, bi problem 
odpadkov rešili za  obdobje 30. let. Zelo pomembno je, da 
bo projekt v veliki meri financiran iz sredstev kohezijskega 
sklada in sredstev države. Bistvenega pomena je tudi zni-
žanje cene odlaganja odpadkov, kajti sedaj plačujemo 120 
EUR za tono, ko pa bo zaživel nov projekt, pa bo cena nižja 
in sicer 30 EUR po toni. Pomembno je tudi dejstvo, da 

bomo rabili manj prostora za odlaganje, kajti z sežiganjem 
nekaterih odpadkov  bomo ustvarili tudi potrebno energijo 
za obratovanje centra. Glede na ta dejstva in na dodatna 
pojasnila s strani direktorja Snage d.o.o. gospoda Janka 
Kremžarja je občinski svet pooblastil gospoda župana 
Martina Rebolja, da podpiše in sklene Pogodbo o pristopu 
občin širše Ljubljanske regije k sofinanciranju nadgradnje 
regijskega centra za ravnanje z odpadki.
Druga pomembna točka dnevnega reda pa je bila Predlog 
druge spremembe Odloka o proračunu Občine Moravče 
za leto 2009. Po začetni natančni obrazložitvi s strani 
župana je sledila razprava, v kateri je bilo izrečenih nekaj 
kritičnih misli s strani opozicijskih svetnikov. Predvsem 
so letele kritike na projekte, ki so bili planirani, vendar 
niso bili realizirani zaradi nasprotovanja občanov, ki niso 
dovolili izgradnje na posameznih odsekih. Zdaj živimo v 
času, ko ni več mogoče graditi brez soglasja lastnikov 
zemljišč, sicer sledijo dolgotrajni sodni postopki, katerim 
pa se župan želi izogniti. Kljub temu, da je infrastruktura 
zelo pomembna za vse občanke in občane, pa so posa-
mezniki, ki mislijo drugače in takrat je potrebno mnogo 
prepričevanj in iskanja kompromisov, da se projekt končno 
realizira. Kljub pripombam pa je bil odlok z večino glasov 
sprejet. Mislim, da je koalicija dobro delala, dokončani 
so bili mnogi pomembni projekti, nedokončane pa bomo 
nadaljevali v naslednjem letu.

Vsem občankam in občanom, želim vesele božične pra-
znike, veliko zdravja, sreče in osebnega zadovoljstva.

nam nekateri očitajo neracionalno porabo sredstev za 
njegovo izdelavo. 

Precej pripomb leti na počasno pripravo občinske-
ga prostorskega načrta (OPN)!?
Strinjam se, da je postopek res nenormalno dolg. Ver-
jamem, da ga bomo v 2010 imeli. Pri pripravi je bila 
upoštevana strategija prostorskega razvoja v Moravčah 
do leta 2021, stroka in pobude zainteresiranih občanov, 
društev in gospodarskih subjektov. Nikakor pa nisem 
želel, da bi se v to mešala politika. Odločilno besedo bo 
pri določanju smernic imela država.
Res je, da ga na koncu sprejema občinski svet. Toda 
morebitna zavrnitev predlaganega OPN, ki bo pripra-
vljen v skladu s smernicami  različnih ministrstev, bi 
povzročila, da občina ne bi imela prostorskega načrta. 
To bi pomenilo popolno blokado gradenj in razvoja na 
sploh. Dokument je veliko pomembnejši, kot zgleda na 
prvi pogled. To je bil tudi razlog, da smo imeli na obisku 
okoljskega ministra.

Kako pa je z ureditvijo pločnika od avtobusne po-
staje Žaga do Drtije?
Občina si že dalj časa prizadeva za ureditev tega problema. 
Ne gre samo za pločnik, temveč tudi za ureditev postajališč 
ter osvetljenih prehodov za pešce. Projekt je uvrščen v NRP 
(načrt razvojnih programov) za leti 2010 in 2011. Mi bomo 

poskrbeli za odkup potrebnih zemljišč, vse drugo pa bo šlo 
v breme investicije, ki jo vodi Direkcija za ceste RS.

Prihaja novo leto in z njim verjetno novi proračun?
Prihodkovna stran, po zagotovilih odgovornih na mi-
nistrstvih, ne bo manjša od tiste za letošnje leto. Nekaj 
manjša bo zaradi razlike v prodaji občinskega premo-
ženja. Odhodkovna stran bo pripravljena v skladu z 
NRP za leto 2010, ustreznimi zakoni in predpisi. Res pa 
je, da so naslednje leto lokalne volitve, kar zna vplivati 
na odločitve svetnikov. Računam pa vseeno na njihovo  
razumevanje za potrebe občanov. Gre navsezadnje za 
njihov denar, ki ga moramo racionalno investirati za 
zadovoljitev njihovih potreb.

EV

Prihajata božič in novo leto. Vsem 
občankam in občanom želim, da bi ju 

preživeli prijetno. V prihodnjem letu pa 
predvsem zdravja, uspehov in osebne sreče.

Čestitke tudi ob dnevu samostojnosti!
 Martin Rebolj, župan
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Kaj meni podžupan

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Še eno leto je za nami in 
ponovno je čas za analizo 
dela v letošnjem letu. Po moji 
oceni smo opravili večino za-
stavljenega dela na področju 
komunalne infrastrukture, 
nekaj malega pa bomo postorili še do konca leta. Z zadnjim 
rebalansom proračuna nisem popolnoma zadovoljen, saj 
so bila nekatera sredstva prerazporejena na proračunske 
postavke, ki niso bile v naprej dogovorjene in so bile posle-
dica že sprejetih odločitev pri katerih nisem sodeloval. Na 
seji občinskega sveta pri sprejemanju rebalansa proračuna 
tega nisem komentiral, se pa v večini primerov strinjam z 
razpravami opozicijskih svetnikov, ki so podali kar nekaj 
tehtnih pripomb. Lahko samo upam, da se bodo v bodoče 
odločitve in spremembe o posameznih stvareh v naprej 
dogovorile, tako da ne bo prihajalo do zapletov. 
Pred nami je tudi priprava proračuna za leto 2010, ki mora 
po mojem mnenju, tudi v bodoče temeljiti predvsem na ra-
zvojnih projektih in to v konkretni obliki, ki se bo odrazila v 
novih pridobitvah na komunalni infrastrukturi. Pravica do 
spodobne cestne povezave in tekoče pitne vode je osnova, ki 
jo moramo imeti tudi v bodoče na prvem mestu v svojih ra-
zvojnih planih. Velikokrat slišim pripombe iz vrst nekaterih 

svetnikov, da se preveč pozornosti posveča prav cestam in 
da ceste niso vse. Ti isti svetniki so pred leti, ko še niso imeli 
do svojih hiš asfaltiranih cest govorili nekaj čisto drugega in 
prav oni so pogojevali svoj glas pri sprejemanju proračuna 
z svojo asfaltirano cestno povezavo. Urejena komunalna 
infrastruktura je osnova za razvoj v občini, saj lahko vidimo 
kako so na državni ravni posamezni deli Slovenije manj 
razviti ravno zaradi neustreznih prometnih povezav in zato 
se tudi ljudje iz takšnih predelov selijo v večje kraje in mesta. 
Z velikim veseljem se zapeljem po novih cestah, ki so bile 
zgrajene v tem mandatu in si ogledam, kako so si ljudje 
uredili svoja dvorišča, okolico hiš in s tem bistveno pripo-
mogli k urejenosti zaselka, vasi in posledično cele občine. 
Tudi obiskovalci od drugod nam priznavajo, da smo naredili 
velike korake naprej, kar mi je še dodatna spodbuda, da 
se dela na področju komunalne infrastrukture pravilno. 
Prepričan sem, da bodo tudi ostali proračunski porabniki 
zadovoljni, čeprav trenutna gospodarska situacija zahteva  
racionalno in preudarno razporejanje sredstev predvsem v 
tistem delu proračuna, kjer še obstajajo rezerve. 
Leto 2010 bo po mojem mnenju resnično zelo pomembno 
zaradi nekaterih projektov, ki naj bi se končno pričeli. Tukaj 
je na prvem mestu začetek izgradnje doma starejših občanov 
in izgradnja trgovine Tuš na novi lokaciji. Prav tako upam 
in pričakujem od vseh, ki tako radi drugim pripisujejo ne-
strpnost, neprilagodljivost, politikantstvo in  podobno, da 
postanejo predvsem sami strpni do vseh, ki samo drugače 
mislijo in imajo do tega tudi vso pravico. 
Vsem občankam in občanom občine Moravče želim ob 
prihajajočih praznikih, da bi jih prijetno preživeli, v 
letu 2010 pa predvsem veliko zdravja, zadovoljstva in 
osebne sreče. 

Pred tremi leti je župan Martin Rebolj v svojem nagovoru 
volivcem zapisal takole: »Prepričan sem, da nas čaka 
veliko garanja in trdega dela. Moja edina obljuba je, da 
bom naslednja leta vložil vso svojo energijo, da skupaj z 
vami naredimo to našo moravško občino še prijaznejšo 
za bivanje, urejeno in napredno. Uravnotežen razvoj, ki ga zagovarjam, pomeni, da v središču občine 
razvijamo dejavnosti in institucije širšega pomena. Podeželju pa moramo nameniti tisto osnovno infra-
strukturo, da bodo tudi občani teh področjih imeli kvalitetno življenje z dobrimi cestami in vodovodi in da 
bodo mladi želeli ostati na svojih rodnih domovih. V obeh primerih gre za investicije, ki služijo velikemu 
številu občanov in ki dvigajo kvaliteto življenja vsem generacijam. Naložbe za izpolnitev teh kriterijev pa 
morajo biti v vrhu naših prioritet.«
Dejstvo je, da župan Martin Rebolj program, ki si ga je zastavil, tudi izvaja: 
- za dom starejših je izdano gradbeno dovoljenje,
- za Tuš se pripravlja projektna dokumentacija, ker so pridobljena vsa soglasja s sosedi
- pridobljena so evropska sredstva za knjižnico,
- pripravlja se dokumentacija za pridobitev EU sredstev za dokončanje večnamenskega doma v Pečah, 

pripravljeni so projekti za javno razsvetljavo in kanalizacijskega sistema s čistilno napravo,
- izdelana  je dokumentacija za pridobitev kohezijskih sredstev za kanalizacijo in vodovod za Moravče in 

Z del občine,
- v sodelovanju s 16. občinami Ljubljanske urbane regije so občine skupaj z našo pridobile 73 milj EUR 

nepovratnih sredstev…
Podatki o že pridobljenih sredstvih ovržejo vse trditve, da se EU sredstva ne da dobiti in da je vlaganja v 
projekte stan vržen denar. Le s pomočjo EU sredstev bo občina lahko dohitela zamujeno v preteklosti.
Spoštovane občanke in občani! Želimo vam prijetne božične in novoletne praznike! Čestitamo 
vam ob dnevu samostojnosti! Za leto 2010 pa vam želimo zdravja, miru, zadovoljstva in medse-
bojnega razumevanja.

OOSD Moravče
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Pred tedni so mladi iz Nove Slovenije (MSi), na simbolni način 
opozorili na delo sedanje vladne koalicije, najbolj pa na delo 
predsednika vlade Boruta Pahorja. Predsedniku so podarili 
600 EUR in kompas. Dejanje odraža protest proti delu predse-
dnika vlade, predvsem pa stranke SD katero vodi in je naravna 
naslednica bivše Zveze komunistov. 
Verjetno se še spomnite, kako so ministri iz vrst SD, pred na-
tanko enim letom obljubljali 1000 EUR minimalne plače, kako 
bodo zaposleni vsi tisti, ki hočejo delati, ko ne bo več revščine, 
pa še bi lahko naštevali. Zaradi takih OBLJUB, je stranka SD 
zmagala na volitvah pred enim letom. Volivci so verjeli obljubi 
in govorici lepih oči, prijaznih nasmehov in žametnih besed. 
Kaj od tega se je zgodilo: imamo stavke, ko zaposleni delajo 
za manj kot 400 EUR (pa še to je včasih vprašljivo), ko se je 
brezposelnost v enem letu povečala iz 60.000 na skoraj 100.000 
in je proračunski primanjkljaj državnega proračuna prišel na 
nepredstavljivih 5 % BDP.
Ampak to je za vladajočo koalicijo SD+LDS+Zares+DeSUS 
nekaj povsem običajnega. Včasih ima človek občutek, da smo 
spet v letu 1945, ko nas vsepovsod prepričujejo, da so vsi ostali 
krivi za stanje v kakršnem smo, da so potrebno žrtve in tako 
naprej. Problem pa je v tem, da so žrtve vedno samo na eni 
strani, nikoli na strani vladajoče koalicije in njenih pripadni-
kov. Ali se je kakšnemu velikemu direktorju velikih družb, ki 
je poneveril in olastninil naše skupno premoženje kaj zgodilo. 
NE, ker večinoma izhajajo iz garniture sedaj vladajočih, 
somišljenikov in podpornikov FORUMA 21, .... Z odmevnimi 
zamenjavami, ki so bile medijsko zelo podprte, so bili zamenjani 
vsi sposobni direktorji, UO in ostali vodstveni kadri v državni 
upravi in podjetjih v državni lasti, kateri so znali razmišljati s 
svojo glavo, seveda pa niso bili všeč sedanji vladni koaliciji. 
Skratka, zgodil se je kadrovski tsunami.
Da pa smo izgubili kompas, kot so to ponazorili mladi iz MSi, 
pa je razvidno iz dela sedanje vlade. Šele po enem letu, kar 
v naši državi vlada kriza, vlada ugotavlja, da se gre zares, 
ministrski predsednik podpisuje razne peticije in se strinja z 

vsemi tistimi, ki prostesti-
rajo, poje skupaj z Alfijem 
Nipičem,... 
Vprašajmo se, ali ne bi 
bilo bolje, da bi vlada za-
čela vladati, da bi začela 
reševati gospodarstvo, bi stopila na prste goljufom, bi delu spet 
dala pravo vrednosti (sedaj se bolj splača biti brezposelen, ker 
dobiš več kot pa tisti, ki je zaposlen), ne pa da z medijskimi 
prijemi poskuša odvrniti pozornost ljudi od nesposobnosti in 
neodgovornemu odnosu do naše države in naše domovine.
Ta malo daljši uvod kaže na stanje v državi, ki je brez kompa-
sa. Pa je v naši občini kaj bolje? Žal v NSi ugotavljamo, da 
smo v naši občini doživeli podoben scenarij že pred tremi leti, 
ko je županovanje prevzel Martin Rebolj s svojo programsko 
koalicijo SD+LDS+SDS. Tudi v Moravčah smo slišali veliko 
lepih obljub o enakomernem in trajnem razvoju, o koriščenju 
evropskega denarja, o občini prijazni do ljudi. Obljubljena je 
bila nova trgovina TUŠ, daljinsko ogrevanje v Moravčah, dom 
za ostarele, knjižnica, nova občinska stavba, nove kanalizacije. 
Kot se verjetno spomnite županovih izjav na ATV, bi moral 
biti TUŠ postavljen že najmanj pred dvemi leti. Tudi vsi ostali 
projekti so še vedno zgolj obljube in, kot kaže razvoj dogodkov, 
bo pri tem tudi ostalo.
Kdo je kriv za to? Sigurno ne opozicija v občinskem svetu, 
ki poskuša s konstruktivnimi predlogi pomagati občanom. 
Odgovornost nosi »programska« koalicija kateri sestavni del 
je tudi SDS, ki je na državnem nivoju velik in upravičen kritik 
razmer. »Programska« koalicija ni sposobna preseči svojih 
ozkih okvirov in ni sposobna delati za blagor vseh občanov 
občine Moravče in seveda župan Martin Rebolj »vladar« 
občine Moravče.
V prihajajočih božičnih praznikih vam želimo veliko 
družinske sreče in osebnega miru v novem letu 2009 pa 
obilo zdravja.

OO N.Si Moravče

Konec novembra so nas v OO SDS Moravče počastili s svojim 
obiskom visoki predstavniki  Slovenske demokratske stranke. 
Obiskali so nas: predsednik stranke Janez Janša, evropska 
poslanka Romana Jordan Cizej in poslanci državnega zbora: 
Robert Hrovat, Andrej Vizjak, Jože Tanko ter Marjan Pojbič.

Predstavili smo jim našo občino in si skupaj ogledali tudi 
lokacijo doma starejših občanov ter se zapeljali po obnovljeni 
cesti skozi Moravče, ki je zaradi novozgrajenega pločnika 
mnogo varnejša kot je nekdaj bila. Ta dva projekta sta še posebej 

zanimala naše poslance, saj so si v 
mandatu, ko je bila naša stranka 
v vladi, prizadevali da sta bila 
navkljub močnim nasprotovanjem 
izpeljana v najkrajšem času. Za vso 
izkazano podporo in pomoč pri 
projektih se je predsedniku in poslancem zahvalil predsednik 
OO SDS Moravče Roman Cerar. V nadaljevanju obiska smo 
imeli še sestanek na katerem smo jim predstavili delovanje 
odbora v zadnjih treh letih in naše načrte za prihodnje leto. 
Predstavniki SDS so se zadržali na kosilu v gostišču Peterka, 
kjer so v prijetnem vzdušju potekali pogovori o aktualnih 
dogodkih in razmerah tako v državi kot v naši občini. 

Predsednik Janez Janša je bil zelo zadovoljen s sprejemom in 
predstavitvijo našega dela in zaželel nam je še veliko uspeha 
in dobrega dela v korist vseh občanov občine Moravče.

Pred nami so božični in novoletni prazniki in želimo 
vam, da jih preživite veselo in zadovoljno. SREČNO 
2010!

Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Moravče
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www.moravce. si

Ob koncu leta je čas,  ko opravimo bilanco svojega  dela in je 
čas, ko lahko ocenimo tudi delo na občinski ravni. Dejstvo 
je, da je na občinski ravni bilo opravljeno kar nekaj dela. 
Seveda pa v OO SLS ocenjujemo, da je bilo, glede na pove-
čana sredstva v občinskem proračunu, storjenega bistveno 
premalo. V letošnjem letu je bilo asfaltiranih nekaj odsekov 
cest, veliko premalo je bilo narejenega na vodovodnem in 
kanalizacijskem omrežju. Za popolni neuspeh pa štejemo 
delo na ostalih investicija, saj le-teh tako rekoč ni bilo.
Najprej smo poslušali,  da so za tako stanje krivi svetniki 
SLS, NSi in neodvisni svetnik. Sedaj pa, ko ima koalicija 
SD, SDS in LDS večino in tako brez pogojno vso oblast,   so 
naenkrat krivi kar občani, ki se z vsem, kar predlaga župan 
in sedanja koalicija izglasuje,  ne strinjajo. V vsem tem času 
se še ni pričelo z izgradnjo Doma starejših občanov, niti ne 
z izgradnjo trgovine TUŠ, ne šole na Vrhpoljah in tudi ne 
z izgradnja Knjižnice. Seveda se postavlja vprašanje, ali ni 
tako zavlačevanje načrtno in to samo zaradi volitev v na-
slednjem letu. Tako bomo imeli občani ponovno možnost 
poslušati, kaj vse se bo v naslednjem obdobju gradilo in 
kako uspešni in zadovoljni so s svojim delomi do sedaj. Še 
enkrat več so se pokazale naše pripombe za utemeljene, 
ko smo  opozarjali, da se župan investicij loteva v obratni 

smeri od “dimnika do 
načrtov”. Namesto pa-
metnih dogovoro z vse-
mi vpletenimi v zadeve, 
se je župan ukvarjal z 
nepotrebnimi tožba-
mi, za katere smo porabili ogromno našega denarja za 
odvetnike in razne svetovalce. V začetku tega meseca je 
bil sprejet rebalans k proračunu, s katerim se je nekaj 
denarja prerazporedilo za dokončanje cest. Bode pa v oči 
trošenje denarja za plačilo študentskega dela ,  podjemnih 
in drugačnih pogodb, kljub temu, da je na občini sedaj 
zaposlenih že 14,5 delavcev.  V OO SLS menimo, da bi z 
obstoječo sistemizacijo in pravilno razporeditvijo,  delo  
lahko bilo opravljeno, brez dodatnih stroškov.

V OO SLS Moravče občankam in občanom, želimo 
naj vam Božič  pokloni mir, upanje, ljubezen, zdravje 
in veselje .Vse to pa naj vas spremlja v letu, ki nam 
prihaja naproti.

OO SLS Moravče

Kot je že zapisala ena od strank, je  pred nami še eno 
leto dela sedanje koalicije SD,SDS in LDS. Seveda je 
članek poln kritičnih misli do dela sedanje koalicije. 
Nihče od nas ne trdi, da je vse opravljeno brez napak 
in da se nekaterih stvari ne bi dalo urediti še bolje. 
Vendar, ko pogledamo nekatera dejstva, pa lahko 
ugotovimo, da smo člani koalicije SD, SDS in LDS 
z opravljenim delom zadovoljni. Prav tako pa tudi 
mnoge občanke in občani. Neizpodbitno dejstvo je, 
da toliko, kot se je gradilo novih cest in vodovodov ter 
ostale infrastrukture v času te koalicije, se ni gradilo 
nikoli prej. Ko smo prevzeli vodenje občine stranke 
sedanje koalicije, pod vodstvom župana Martina Re-
bolja, smo prevzeli tudi preko 800.000 EUR neplača-
nih računov ter še kup težav, povezanih s slabo izgra-
dnjo vrtca. Ugotovimo lahko uspešno izgradnjo ceste 
in pločnikov ter ostale infrastrukture skozi Moravče, 
kar prejšnjim garnituram, kljub poskusom, ni uspelo. 
Tudi pripravljenost za sodelovanje sedanje koalicije 
z opozicijo se bistveno razlikuje od prejšnje. Vsem 
je znan poskus izgradnje Baragovega doma pod 
vodstvom gospe županje Ljudmile Novak in njene 
koalicije, ki pa žal ni uspel. Vsi takratni opozicijski sve-
tniki smo, brez izjeme, podprli izgradnjo Baragovega 

doma. Vsem nam je 
bila na prvem mestu 
izjemna pridobitev 
za ljudi, ki so si želeli 
preživeti jesen življe-
nja v domačem kraju. 
Mnogi občani dobro 
poznajo prizadevanje 
sedanje koalicije za izgradnjo doma starejših obča-
nov v Moravčah ter tudi nasprotovanje opozicije. 
Sam sem  prepričan, da bi bilo, pri tako pomembnih 
zadevah, potrebno več sodelovanja vseh političnih 
strank. Dejstvo je, da večina občanov podpira in si želi 
izgradnjo doma starejših občanov, to pa pomeni, da 
je potrebno izpolniti volilno obljubo, ki smo jo dali v 
času volitev, da bomo delovali v dobrobit vseh.
Moja želja je, da bi bilo ,v letu, ki je pred nami,  več 
sodelovanja vseh političnih strank v občinskem svetu, 
več strpnosti in več pripravljenosti vseh, da delamo v 
dobrobit naših volivcev. Vsem občankam in občanom 
želim v letu 2010 predvsem zdravja, sreče,miru in 
medsebojnega razumevanja

OO LDS Moravče

OBMOČNO ZDRUŽENJE VETERANOV
VOJNE ZA SLOVENIJO MORAVČE
Veterani vojne za  Slovenijo želimo vsem občankam in občanom občine Moravče 
vesel Božič, zdravo in uspešno leto 2010, v katerem bomo praznovali tudi devetnajsto 
obletnico obstoja  naše države Slovenije.
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Po sledeh napredka naše občine

Občina

Decembra je bil asfaltiran odsek ceste Zg. Prekar - Spodnje 
Ribče v dolžini 285m. V obratni smeri iz Sp. Ribč proti Zg. 
Prekru nam je prišla nasproti občina Litija z asfaltiranjem 
odseka njihove ceste. Župana sosednjih občin sta na meji 
prerezala trak.

Nov asfalt na Imenjah
Na otvoritvi novozgrajenega asfalta na Imenjah, ki  so se 
ga udeležili poleg domačinov, župan, podžupan, svetniki 
in člani nadzornega sveta, je navzoče pozdravil domačin, 
mladi Aljaž. Iz njegovega pozdravnega govora je bilo čutiti 
veselje, ker je blatno cesto končno zamenjal asfalt. Župan 
se je ob odprtju nove pridobitve spomnil, kako se je pred 
enim letom z domačini pogovarjal o možnostih del na cesti 

in na javni razsvetljavi: »Odslej ima tudi ta del naše občine 
oboje, razsvetljavo in 166m asfaltirane vaške ceste.« Sku-
paj z najstarejšim krajanom, gospodom Pirnatom in gospo 
Mihelčič, so prerezali trak.
Po uradnem odprtju so domačini postregli z domačimi 
dobrotami in tudi zaplesali, otroci pa so z rolerji preizkusili 
gladko cesto.

VR

V soboto, 28. novembra, eno uro pred abonmajsko predstavo, je občina Mo-
ravče priredila spominski večer našemu rojaku, pesniku, dramatiku in esejistu, 
Danetu Zajcu, ob osemdesetletnici njegovega rojstva.  Tina Žnidar in Matic 
Hrovat sta z občutkom  nizala dogodke iz njegovega življenja in brala njegove 
pesmi.  Otroški pevski zbor pod vodstvom Mojce Malovrh je zapel dve njegove 
pesmi. Mlade pianistke Maja Urankar, Katja Kos in Stina Strehar, učenke prof. 
Anamarije Javornik Zupanc,  so s svojim že mojstrsko izvedenim igranjem 
literarnemu večeru pridale svojevrsten navdih. 
Nekaj besed iz govora župana Martina Rebolja:« Nocojšnjo prireditev smo v 
občini pripravili, ker se s ponosom in tudi z dolžnostjo spominjamo na Daneta 
Zajca, rojenega v Zg. Javoršici, v krajih, kjer je pil mladost, kjer si je dušo 
napojil z mehkobo tajno in lepoto bajno, kakor je sam napisal v svoji pesmi.« 
Povedal  je tudi, da bo naša nova knjižnica nosila ime po Danetu Zajcu.
Na začetku in ob koncu prireditve je bilo v ozadju  slišati pesmi  Daneta Zajca 
in Janeza Škofa Vseeno kam in Roža noči.
Obiskovalci so bili zadovoljni.

Pred osemdesetimi leti se je v Zg. Javoršici rodil Dane Zajc

VR
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Občina

V Sloveniji častimo Martina in njegovo vino, če imamo vino-
grade, pa če tudi, jih nimamo. Vinogradi se vedno najdejo 
in tudi mi smo jih, v Bistrici ob Sotli, vinarstvo Geršak in 
Bratuša. Na prireditvi, v petek, 20. 11. so nam prijatelji iz 
Obsotelja prikazali svoj krst mošta in ponudili prvovrstno 
vino, domače pecivo ter široko gostoljubje. 
Nastopili so mladi harmonikarji pod vodstvom Marjana 
Smrkolja: Blaž Kunavar, Nejc Lavrič, Jure Slapar, Anja 
Kovač, Andraž Korošec, Matej Kunaver, Tine Gotar in 
Uroš Urankar. Zaigrali so skladbi Lojzeta Slaka: V Dolini 
Tihi in Poštar. Prvič je na odru Kulturnega doma Moravče 
nastopil Peški oktet pod taktirko Mira Capudra. Zapeli so 
pesmi. Vasovalec , Mlatič in Vinska. Na takle Martinov večer 
smo se v Moravčah že kar navadili, da nas zabava dramska 
skupina iz KŠD Peče s svojim šaloigro. Tudi tokrat so dodo-
bra nasmejali dvorano. Za zaključek Martinovega večera so 
fantje, Tomaž Avbelj, Peter Merela in Rok Mehle,urezali tri 
narodnozabavne: Dan ljubezni, Kdor zna pa zna in Stara 
mlatilnica. Spremljala jih je nova, mična pevka, Anja Ir-
mančnik. Kar je bilo potrebno povedati med posameznimi 
izvajalci, je lepo izpeljala povezovalka, Tina Žnidar.
Martinov sejem je bil tudi lepo obiskan in kvaliteten. Od 
domačinov so svoje delo predstavila društva čebelarjev, 
krajanov Limbarska gora, Bicikl, rokodelcev Moravške 
doline, podeželskih žena, krajanov Češnjice, podeželske 
mladine ter turistično in KID Limbar.. Postregla so z do-
mačimi jedmi in sladkimi prigrizki ter domačimi šilčki. Bila 
je prava paša za oči in tudi za želodec! Dalo se je kupiti 
copate in sladkorno peno.

Martinov večer in Martinov sejem tudi letos v Moravčah

Najbrž pa je vsem najbolj ostalo v spominu obsoteljsko vino. 
Seveda, saj smo praznovali Martinovo!

VR
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Poročilo s 27. redne seje Občinskega sveta

Sprejeta druga sprememba občinskega proračuna
Po tem ko so potrdili zapisnike zadnjih dveh sej, so svetniki, 
v polni zasedbi, sprejeli dnevni red 27. redne seje.

Po podrobni obrazložitvi direktorja Snage, d.o.o. iz Ljublja-
ne, so svetniki pooblastila župana, da podpiše Pogodbo 
o pristopu občin širše Ljubljanske regije k sofinanciranju 
nadgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki Lju-
bljana – RCERO Ljubljana. Vrednost investicije bo znašala 
skoraj 118 milijonov evrov. Večino, približno 80%, sredstev 
je predvidenih iz kohezijskega sklada in države, po 10% pa 
iz okoljskih dajatev občin in proračunov občin sovlagateljic. 
Pri tem občina Moravče ni sovlagateljica, temveč le pristo-
pnica k pogodbi. Poglavitne prednosti, ki zadevajo Morav-
če, so enake pravice in predvsem cene za pristopnice in 
sovlagateljice, dolgoročna rešitev problemov z odpadki, 
saj je predvideno delovanje centra 30 let in zmanjšanje 
stroškov na tono oddanih odpadkov iz sedanjih 120 na 90 
evrov. K pogodbi pristopa 17 občin podpisnic, ki pa bodo 
morale nekatere tehnične zadeve, kot ja na primer končna 
termična obdelava odpadkov, še rešiti.

V naslednji točki so svetniki, po skrajšanem postopku, 
sprejeli odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave »Med-
občinski inšpektorat in redarstvo«. Ker gre za enovit organ 
šestih občin, bo občina Moravče, v skladu z zakonodajo, 

upravičena do povrnitve polovice stroškov iz tega naslova 
s strani državnega proračuna. Nekateri svetniki so menili, 
da so pristojnosti redarjev premalo definirane, drugi pa, 
da bo težko uskladiti določila z realnim življenjem, na 
primer ob večjih prireditvah in praznikih. Strinjali pa so se 
z obrazložitvijo, da bo potrebno prve podrobno določiti s 
varnostnim programom občine, druge pa obravnavati po 
»mehki« različici.

Koalicija je s preglasovanjem sprejela drugo spremembo 
proračuna za tekoče leto. Gre enostavno za to, da se za 97 
tisoč evrov povečani prihodki razporedijo na odhodkovne 
postavke proračuna. Predsednik nadzornega odbora, 
ki je dobil besedo, se ni strinjal z prerazporeditvijo ene 
postavke, vendar mu je bilo pojasnjeno, da vse vknjižbe 
kontrolira finančno ministrstvo in da do sedaj ni bilo še 
nobene pripombe.

Na koncu so svetniki potrdili še zvišanje vrednosti točke za 
nadomestilo za uporabo pozidanih in nepozidanih stavbnih 
zemljišč za 1,5%, ter neznatno znižali izhodiščno povpreč-
no gradbeno ceno stanovanjske površine, ki je osnova za 
izračun davka na posest stavb.

EV

Odlično domače polmastno mleko si lahko potrošniki nato-
čimo kar sami. Kmetija Novak iz Imenj je nabavila mlekomat 
in sama tudi dobavlja mleko. Gospodar Franc Kocjančič 
pravi, da mleko tako rekoč priteče direktno iz vimen, saj 
molzejo po zaprtem sistemu in še, da je mleko vsak dan sveže, 
ker se v nasprotnem primeru mlekomat ustavi.
Na odprtju mlekomata je poleg lastnika, Franca Kocjanči-
ča in domače hčerke, spregovoril župan Martin Rebolj, ki 
je pohvalil naprednega kmeta. Dejal je, da je tudi kmetija 
podjetje, ki si mora prizadevati za trženje. Govoril je o mo-
žnosti neposredne prodaje kmetijskih pridelkov na stojnicah, 
ki bosta stali ob mlekomatu. Novo pridobitev je pozdravil 
tudi podžupan Stane Ravnikar. Odprtje so pospremili mnogi 
obiskovalci, ki jih tak, neposreden, način prodaje zanima. 
Pa tudi mleko je šlo dobro v promet. 

Tudi v naši občini imamo mlekomat
Podjetnemu domačemu kmetu je občina priskočila na pomoč  pri postavitvi mlekomata v Moravčah

Čestitamo domačiji Kocjančič za napredek in korajžo! In 
hvala, da si lahko natočimo dobro mleko!

VR

Občina
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TEČAJ PRVE POMOČI
V času med 2. in 20. novembrom 2009 je, za pripadnike 
CZ in gasilce, potekal tečaj prve pomoči. 70 urni tečaj se 
je odvijal v prostorih OŠ Jurij Vega Moravče. Izvajalec je 
bilo Območno združenje RK Domžale. 
Zaradi prekrivanja terminov predavanj so se pripadnikom 
moravških enot pridružili tudi pripadniki enot CZ iz dom-
žalske regije. Tečaja se je udeležilo 13 udeležencev.
Program je bil zahteven in natrpan ter razdeljen na teore-
tičen in praktičen del. V teoretičnem delu, ki je obsegal 
28 ur predavanj, so se udeleženci seznanili z osnovami 
ustroja in delovanja človeškega telesa ter z različnimi 
oblikami poškodb in znaki bolezni (krvavitve, šok, zastru-
pitve, rane...). 
Poudarek je bil predvsem na tipičnih poškodbah, ki nasta-
nejo ob različnih naravnih nesrečah in boleznih, ki najpo-
gosteje ogrožajo ljudi (bolezni srca in ožilja...).
Praktičen del, ki je obsegal 42 ur, pa je bil namenjen se-
znanjanju z opremo in pripomočki za nudenje prve pomoči 
ter njihovo pravilno in strokovno uporabo. 
Po končanih predavanjih so morali tečajniki opraviti izpit, 
ki je bil razdeljen na dva dela. V prvem delu, so odgovarjali 
na zahtevna in obsežna vprašanja. Pri praktičnem delu iz-
pita so morali udeleženci prikazati postopke nudenja prva 
pomoči v skladu z diagnozo bolezni ali poškodbe. Glede 
na vrsto in obseg poškodb pa so morali oskrbeti rane na 
ponesrečencu. 

Vsi udeleženci so pokazali veliko stopnjo odgovornosti ter 
pripravljenosti za sodelovanje, saj so bila predavanja, kljub 
temu, da so potekala tudi med vikendom v popoldanskem 
oziroma nočnem času, dobro obiskana.
Na zaključnem izpitu so pokazali dobro znanje ter pripra-
vljenost za nudenje prve in pogosto tudi odločilne pomoči 
bolnikom ali poškodovancem. 
Po zaključnem izpitu so udeleženci prejeli potrdila CZ o 
udeležbi na tečaju, s strani izvajalca pa bodo dobili potrdila 
o strokovni usposobljenosti. 

Drago PAVLIČ, poveljnik civilne zaščite

Zveza Sožitje Slovenije je zveza društev za pomoč osebam 
z motnjami v duševnem razvoju, ki jo sestavljajo lokalna 
društva. Občina Moravče se združuje v društvo Sožitje 
Mengeš, kjer je pet občin bivše občine Domžale in občina 
Komenda. Društvo deluje na področju ustvarjanja razmer, 
ki ljudem z motnjami v duševnem razvoju in njihovim dru-
žinam omogoča dejavno vključitev v vse oblike družbenega 
življenja, upoštevaje njihove posebnosti, potrebe in možnosti 
v različnih življenjskih obdobjih. Društvo skrbi za izvedbene 
rešitve na področju zdravstva, predšolskega varstva, šolstva 
in usposabljanja, varstva, zaposlovanja in dela vključno z 
vsemi možnostmi posebnih oblik bivanja.
Na srečanju društva Sožitje Mengeš ob Miklavžu v gostišču 
Kovač je prisotne najprej pozdravila predsednica društva, 
mag. Tatjana Novak. Govorila je o izrazito čustveni inteli-
genci, o izrednem talentu na področju umetnosti, pri osebah, 
za katere skrbi društvo, o samem delovanju in življenju v 
društvu. S pozdravi so se oglasili še predsednica zveze So-
žitje Slovenije, mengeški župan in župan občine Moravče, 
Martin Rebolj, ki se je društvu zahvalil za prizadevnost in 
obljubil pomoč občine tudi vnaprej.
Sledila je zabava z ansamblom Moravški trio: ples, petje, 

Medobčinsko združenje društva Sožitje iz Mengša je organiziralo 
prijetno druženje ob Miklavžu 

prešerno vriskanje, globoka čustva, spontana hvaležnost 
in veseli obrazi. Višek srečanja pa je bil prav gotovo Mi-
klavžev obisk.
Tudi to je bila ena od oblik neprecenljivega delovanja dru-
štva Sožitje Mengeš. 

VR

Iz naših krajev
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikNE MEČI PETARD, OBDRŽI VSE PRSTE
Če se tej izkušnji ne moreš upreti, pirotehnične izdelke 
uporabljaj tako, da to drugih ne moti in ne ogroža!
Medtem ko je uporaba teh izdelkov posameznikom v za-
bavo, je mnogim državljanom takšno početje neprijetno in 
jim vzbuja strah, nelagodje in občutek nevarnosti!
Državljane želimo opozoriti, da je bil leta 2008 uvelja-
vljen novi Zakon o eksplozivih in pirotehničnih izdelkih 
(Uradni list RS 35/2008). Najpomembnejša novost na 
področju pirotehničnih izdelkov se nanaša na prepoved 
prodaje, posesti in uporabe ognjemetnih izdelkov kate-
gorije 2 in 3, katerih glavni učinek je pok (najpogosteje 
so to petarde najrazličnejših oblik in moči). 
Opozoriti je potrebno tudi, da pirotehničnih izdelkov kate-
gorije 1 (ognjemetni izdelki, ki predstavljajo zelo majhno 
nevarnost, povzročajo zanemarljivo raven hrupa in so 
namenjeni uporabi v strnjenih naseljih, vključno z ognje-
metnimi izdelki, ki so namenjeni uporabi v stanovanjskih 
zgradbah in drugih zaprtih prostorih. Tipični izdelki so 
bengalske vžigalice, pokajoči vložki za cigarete, konfeti - 
bombice, pokajoče žabice, male petarde itd) ni dovoljeno 
prodajati mlajšim od 14 let, izdelkov kategorije 2 (ognjeme-
tni izdelki, ki predstavljajo majhno nevarnost in povzročajo 
nizko raven hrupa in so namenjeni uporabi na omejenih 
območjih na prostem. Tipični izdelki so  rimske svečke, 
majhna ognjemetna kolesa, bengalične bakle, baterije in 
kombinacije itd.) ni dovoljeno prodajati mlajšim od 16 let, 
izdelkov kategorije P 1, T 1 in baterij ter kombinacij kate-
gorije 3 do 1000g neto mase eksplozivnih snovi in fontan 
kategorije 3 do 750g neto mase eksplozivnih snovi pa ne 
osebam, mlajšim od 18 let.
Uporaba pirotehničnih izdelkov kategorije 1, katerih glavni 
učinek je pok, je dovoljena le od 26. decembra do 2. ja-
nuarja, pa tudi takrat teh izdelkov ni dovoljeno uporabljati 
v strnjenih stanovanjskih naseljih, v zgradbah in vseh 
zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, v prevoznih sredstvih 
za potniški promet in na površinah, na katerih potekajo 
javna zbiranja. V stanovanjskih zgradbah in drugih zaprtih 

prostorih je dovoljeno uporabljati le ognjemetne izdelke 
kategorije 1, ki so namenjeni takšni uporabi. Izdelki so v 
ta namen tudi označeni. 
Mladoletnikom do 14. oziroma 16. leta starosti je dovolje-
no uporabljati pirotehnične izdelke kategorij 1 in 2 le pod 
nadzorstvom staršev ali skrbnikov. 
Prepovedana je predelava, uporaba v drugih predmetih, 
lastna izdelava ter preprodaja pirotehničnih izdelkov. 
Policija ugotavlja, da je največ poškodb ravno pri takšni 
prepovedani uporabi izdelkov in uporabi pirotehničnih 
izdelkov, ki niso bili kupljeni v prodajalnah z dovoljenjem 
pristojnega organa. 
Nepremišljena, neprevidna in objestna uporaba piro-
tehničnih izdelkov pogosto povzroči telesne poškodbe 
(opekline, raztrganine rok, poškodbe oči itd.), moti živali 
ter onesnažuje okolje. 
Policisti bodo dosledno ukrepali proti vsem, ki bodo kršili 
določbe o uporabi pirotehničnih izdelkov. Za posameznike 
je predvidena globa od 400 do 1200 evrov. 
Neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov je problem 
vseh, zato prosimo starše, skrbnike, učitelje in vzgojitelje, 
da opozarjajo na nevarnosti in možne posledice.

Obvestilo o legalizaciji orožja
Upravna enota Domžale, v skladu z 31. členom Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o orožju – Zoro-1B (Uradni 
list RS, št. 85/2009),  obvešča vse imetnike, ki posedujejo orožje brez veljavne listine za posest orožja ali nošenje orožja, 
da lahko v roku od 14. novembra 2009 do 14. februarja 2010 vložijo vlogo za pridobitev ustrezne orožne listine.
Obrazec vloge za legalizacijo orožja je na voljo v sprejemni pisarni Upravne enote Domžale. Za vlogo je potrebno pla-
čati upravno takso v višini 3,55 EUR. Taksa za izdano odločbo o legalizaciji orožja oziroma izdano ustrezno listino je 
odvisna od kategorije orožja oziroma vrste orožne listine. Imetnike orožja opozarjamo, da ob oddaji vloge orožja ne 
prinašajo na upravno enoto. 
Po prejemu vloge bomo izdali potrdilo, ki bo imetnikom omogočalo prenos prijavljenega orožja k izbranemu puškarju in 
na pristojno upravno enoto. Brez ustrezne identifikacije orožja in ugotovitve njegove brezhibnosti njegova legalizacija 
ne bo možna, zato je pregled orožja obvezen.
Posebej opozarjamo, da se v primeru posesti eksplozivnega orožja, (14. točka 4. člena Zakona o orožju), o tem takoj 
obvesti tukajšnji organ ali policijsko postajo. Za odstranitev bodo poskrbele ustrezne strokovno usposobljene osebe.
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Društva

Jesenske aktivnosti Moravških radioamaterjev S50G

Zgornja Slivna. Lokacijo moravških radioamaterjev, ki se 
nahaja ob Moravški planinski poti, planinci in sprehajal-
ni užitkarji dobro poznajo. Ko se iz 883 metrov visokega 
Pivklja spusti na asfaltno cesto, se kmalu opazi cerkev 
Sv. Neže, zidane cerkvice iz XV. stoletja. Pred njo je na 
tem mestu, kakih 300 let stala lesena cerkev, ki je bila, po 
pripovedovanju domačinov, postavljena na temeljih po-
ganskega svetišča- Kam je izginil malik tega svetišča, se 
ne ve. In se še dandanes, če se v bližini Slivne kaj koplje, 
domačini sprašujejo: »A tile zlato tele iščejo?« In tako smo 
bili letos radioamaterji in naš bagerist Robi večkrat tako 
nagovorjeni.
Radioamaterska postojanka, od Sv. Neže oddaljena le streljaj 
proti zahodu, je po skoraj 30 letih delovanja potrebna teme-
ljite obnove. Pristop k delu je sistematičen in organiziran. 
V dogovoru z lastniki okoliških zemljišč, smo letos poleti 
opravili posek okoli 2000 kv. metrov gozda in tako pripravili 
prostor za dela. Prepleskali smo fasado, obnovili opaž in 
začasno popravili streho objekta, ki pa jo bo v prihodnjem 
letu najbrž potrebno zamenjati. 
Do konca novembra smo, z veliko volje predvsem treh čla-
nov društva, z občasno pomočjo nekaterih ostalih članov 
ter neverjetno pripravljenostjo prijateljev in znancev za 
pomoč, uspeli 
izkopati in zamenjati 80 metrov podzemnega kabla z novim 
trifaznim kablom ter v celoti obnoviti električno napeljavo 
v objektu. 
Največja pridobitev letošnjega leta pa je okoli 90 metrov 
nove ceste, ki smo jo izgradili sami, in nam omogoča dostop 
do bivaka, okrog katerega smo naredili pravi mali rondo 
(ima ga vsaka vasica, in sedaj ga imamo tudi mi, ha?). 
Opremo, ki jo v tekmovanjih potrebujemo, ponavadi težko po 
nekaj deset kilogramov, smo namreč do sedaj morali nosili 
kakih 40 metrov v hrib. Pozimi pa se je ta razdalja lahko 
tudi nekajkrat povečala. Ob gradnji ceste smo poskrbeli za 
izkop dveh večjih lukenj, temeljev dveh bodočih radijskih 
stolpov. Zaradi težavnega, predvsem skalnatega terena, 
je bilo z bagerjem opravljenih skoraj 200 ur dela. Vreme, 
ki nam je lepo služilo, nam bo v drugem tednu decembra 
omogočilo še prihod valjarja, s čimer bomo projekt izgra-
dnje ceste zaključili.
Seveda pa ob vsem opravljenem delu nismo pozabili na 
temeljno dejavnost društva. Radioamaterski izpit je uspešno 
opravil naš novi, 13. letni član, ki se že radioamatersko 
tekmovalno udejstvuje. Na lovu na lisico, ki ga je Zveza 
radioamaterjev organizirala na Menini planini, je dosegel 
drugo mesto v kategoriji mladih, udeležil se je kratkova-
lovnega prvenstva Slovenije in CQ WW DX svetovnega 
prvenstva, v katerem je v eni od kategorij prijavil celo drugi 
rezultat na svetu. 
Ostali člani smo se, poleg postavitev nekaj novih antenskih 
sistemov, udeležili dveh svetovnih tekmovanj in do tega tedna 
prijavili prvo, tretje, 17. in 19. mesto na svetu. V kratkova-
lovnem prvenstvu Slovenije smo se po prijavljenih rezultatih 
uvrstili v kategoriji radioklubov in ekipno na tretje mesto, 
posamično pa smo zasedli drugo, peto, sedmo in dve osmi 
mesti v svojih kategorijah.
Naj vam za lažje razumevanje poteka tekmovanj enega 
teh opišemo. CQ WW DX SSB svetovnega tekmovanja, ki 

poteka v dogovorjenem terminu, vsako leto zadnji vikend 
oktobra in ki traja 48 ur, se običajno udeleži preko 35.000 
radioamaterjev iz celega sveta. Vsak radioamater tekmuje 
iz svoje lokacije, kjer ima radijsko postajo in anteno, s po-
močjo katerih vzpostavlja radijske zveze po celem svetu. Cilj 
tekmovalca je, da v tem času vzpostavi čim več zvez z radio-
amaterji v čim več različnih državah sveta. Zveza z lastnim 
kontinentom prinaša 1 točko, zveza z drugim kontinentom 
pa 3 točke. Zmnožek števila točk iz delanih zvez in števila 
držav nam prinese končni rezultat. Najboljši radioamaterji 
v tekmovanjih naredijo po več tisoč zvez, ekipno lahko celo 
preko 10.000. 
Ena aktivnosti, ki jo bomo opravljali tudi v bodoče in po 
potrebi je bila skupna vaja s Civilno Zaščito Moravče. v 
kateri smo sodelovali z gasilskimi društvi pri pokrivanju 
strehe z novo ponjavo. Pri tem smo skrbeli za nemoteno 
brezžično radijsko povezavo z upravno postajo in terenskimi 
postajami….
Aktivnosti in zanimivosti bo še več v naslednjem letu. Kogar 
bi utegnilo zanimati naše tekmovalno delo, se lahko oglasi 
na tekmovalni lokaciji radiokluba Moravče zadnji vikend 
januarja 2010, ko bomo ekipno tekmovali v svetovnem tek-
movanju CQ WW 160 CW. 
Kontakt in vse informacij v zvezi z našim delom, fotografije 
o delu društva ter informacije o možnosti vključitve v naše 
društvo so dostopne na naši novi spletni strani www.s50g.
com 
Naj tokrat sestavek zaključimo z zahvalo Občini Moravče 
in Civilni Zaščiti občine Moravče ter njenima predsedni-
koma, ki sta nam omogočila del sredstev za obnovo bivaka 
in izgradnjo infrastrukture. Za pomoč in razumevanje se 
zahvaljujemo tudi Avtoprevozništvu Avbelj in Termit Mo-
ravče, ter vsem, ki ste kakorkoli pomagali pri našem delu. 
Iskrena hvala.
Radioamaterski pozdrav 73!

Vitomir Kregar, S56M
Darko Vavpetič, S58M 
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Društva

Delo gasilske mladine PGD 
Moravče v letu 2009 

Leto se izteka in ponavadi se ozremo nazaj, da naredimo 
pregled vsega, kar se je med letom dogajalo.
Z gasilsko mladino smo pričeli s pripravami že meseca apri-
la, saj smo se osemnajstega udeležili regijskega tekmovanja 
v Mengšu. Trije tekmovalci (starejši pionirji) so zastopali naše 
društvo in OŠ Moravče ter so dosegli dvanajsto mesto.
Maja smo se udeležili občinskega tekmovanja v orientaciji 
na Studencu. Mlajši pionirji so dosegli prvo mesto, starejši 
pa tretje. Obe ekipi sta se uvrstili na regijsko tekmovanje, ki 
je bilo triindvajsetega maja na Selah v Tuhinju. Tam so mlajši 
pionirji dosegli peto, starejši pa enajsto mesto.
Trinajstega junija je potekalo občinsko gasilsko tekmovanje 
z vajo Matevža Haceta. Pionirji so dosegli peto, mladinci 
pa prvo mesto in si s tem zagotovili udeležbo na regijskem 
tekmovanju, ki ga je letošnje leto, v začetku meseca oktobra, 
prvič organizirala GZ Moravče. Zelo veseli smo bili velikega 
uspeha naše ekipe mladincev, ki je z odličnim tekmova-
njem dosegla drugo mesto. S tem so si priborili nastop na 
državnem tekmovanju, ki bo v prihodnjem letu. Veselje je 
bilo še toliko večje, ker so tako odličen uspeh dosegli na 
domačem tekmovališču. Grenak priokus pa daje dejstvo, da 
pri dvigu športne gasilske zastave ob otvoritvi tekmovanja 
na domačih tleh, kjer ponavadi zastavo dvigujejo domači 
člani, niso sodelovali moravški tekmovalci. Vseskozi so ve-
ljali za tihe favorite, zato bi si to čast absolutno zaslužili. To 
bi jim dalo še dodatne motivacije za priprave, ki jih čakajo 
prihodnje leto.

Sredi oktobra smo se udeležili občinskega kviza na Vrhpo-
lju. Starejši pionirji so dosegli prvo mesto in se uvrstili na 
regijsko tekmovanje v Lukovici, kjer so dosegli peto mesto. 
Tekmovalkam gre vsa pohvala. Na kvizu je šest tem, od 
praktičnega dela z gasilskim orodjem do organizacije in 
preventive gasilstva, taktike, zgodovine ter splošnega znanja 
. Zato priprave na kviz vzamejo kar nekaj časa.
Leto je bilo uspešno. Tu gre zasluga v prvi vrsti našim mladim 
članom pa tudi njihovim staršem ter vsem, ki ste pomagali 
pri pripravah na vsa tekmovanja in pri sami organizaciji.
Ob tej priložnosti bi se vsem lepo zahvalil in zaželel vse 
dobro v novem letu.

Janez Povirk, vodja in mentor
 mladine PGD Moravče 

Mladinsko srečanje na Finskem
Občina Moravče je članica združenja podeželskih občin 
Evropske unije (European charter of rural communities). 
Namen delovanja združenja je predvsem v tem, da se prebi-
valci občin, ki so članice, med seboj spoznajo, navežejo stike, 
izmenjajo izkušnje in spoznajo različne kulture ter navade.   
V mesecu novembru je potekalo srečanje mladih na Finskem 
v občini Kannus. Iz združenja evropskih občin je bilo na tem 
srečanju okoli 40 udeležencev iz 17 držav Evropske unije. 
Občina Kannus leži 500 km severno od finske prestolnice 
Helsinki, 20 km od Botnijskega zaliva. Občina šteje 6000 
prebivalcev z odlično razvito infrastrukturo. V Kannusu je 
gimnazija, visoka šola za kmetijstvo z internatom, podeželski 
institut, dom za ostarele, moderen športni center z bazenom 
in savnami ter kongresni in mladinski center. 
Mladinsko srečanje se je pričelo v kongresnem centru, kjer 
nas je sprejela in nagovorila županja občine Kannus gospa 
Terrtu Korte. Predstavila nam je občino Kannus z njenim 
gospodarstvom, kjer je glavna dejavnost izdelava energetsko 
varčnih hiš iz lesa. Področje je izrazito kmetijsko, saj se veliko 
prebivalcev ukvarja z živinorejo. Imajo tudi lastno pridelavo 
sira in drugih mlečnih izdelkov. Poleg tega imajo razvite tudi 
druge kmetijske dejavnosti, v katere je vloženo veliko znanja in 
tehnologije. Na tak način ustvarjajo produkte z visoko dodano 
vrednostjo, ki jih uspešno tržijo na evropskih trgih. Županja 
je tudi predstavila življenje v občini, kjer je velik poudarek 
na kvaliteti življenja vseh generacij. Tako je poskrbljeno za 

vse starostne strukture, ki lahko najdejo primerne vsebine 
in programe za preživljanje prostega časa. Kot zanimivost 
lahko omenim podatek, da je na občini zaposlen koordinator, 
ki skrbi za mlade in oblikuje program interesnih dejavnosti 
v mladinskem centru. Podobno imajo urejeno tudi v drugih 
zahodnih evropskih državah.
Srečanje je potekalo v obliki delavnic, kjer smo izmenjevali  
mnenja in izkušnje o življenju v svojih občinah. Mladinsko 
združenje evropskih podeželski občin ima v načrtu izdelati 
promocijski DVD, ki bi predstavljal vse sodelujoče občine. Na 
skupnih delavnicah smo usklajevali mnenja in ideje o vsebini 
tega videa. Komunikacija je potekala v angleškem jeziku. 
V času srečanja smo bili udeleženci nastanjeni pri družinah, 
kjer smo bili deležni velike prijaznosti in gostoljubnosti. Dalj-
na in slikovita ter hladna Finska ima tudi svoj način življenja, 
katerega smo spoznali pri družinah. Vsaka hiša ima savno, 
katero smo mi kot gostje z veseljem vsak dan uporabljali. 
Navdušeni smo bili nad odprtostjo ljudi, njihovim zdravim 
načinom življenja in visoko tehnološko usmerjenostjo. Finska 
je v tem času precej hladna,  mračna in pobeljena s snegom, 
saj Kannus leži nedaleč od polarne noči. 
Tridnevno srečanje je bilo zelo uspešno, saj je izmenjava 
izkušenj mladih iz 17 evropskih držav ponudila vpogled v 
način in organiziranost v posameznih občinah. Pomembno 
je, da ima na evropskem zemljevidu podeželskih občin mesto 
tudi občina Moravče, ki je bila na tem srečanju kvalitetno 
predstavljena. 

Miha Kokalj 

15december 2009



Društva

Druženje z najboljšimi kosci Evrope

Vsaki dve leti se zberejo najboljši kosci na Evropskem pr-
venstvu v ročni košnji. Letos smo se odpravili v Nemčijo 
na Bavarsko v majhno vas Thundorf. V organizaciji Zveze 
koscev in kosic se je udeležilo deset koscev in pet kosic. 
To je najbolj prestižno in največje tekmovanje, na katerem 
poleg Slovenje sodelujejo še Avstrija, Švica, Južna Tirolska 
(Italija), Nemčija in Baskija.
Na dolgo pot smo se odpravili v soboto zjutraj, katero 
nam je krajšal glasbenik Andrej Sušnik, ki pokazal svojo 
ustvarjalnost na harmoniki. Ob prihodu so nas Nemci pri-
jazno sprejeli in namestili v naš hotel. Sledil je žreb štartnih 
številk. Slišali smo himne vseh nastopajočih držav, nato pa 
je vsak posameznik izžrebal serijo v kateri bo kosil. V vsaki 
seriji kosi en predstavnik vsake države. Sobotni večer smo 
zaključili z sestankom sodnikov in spremljevalcev ekip, kjer 
smo potrdili pravilnik Evropskega prvenstva. 
Po nedeljskem zajtrku smo se odpravili na tekmovalne 
parcele. Vsak posameznik si je ogledal parcelo in ocenil 
katero taktiko bo izbral. Sledil je trening, kjer smo preizku-
šali ostrino kos in se pripravili na tekmovanje. Po uspešno 
opravljenem treningu, ki se je končal brez poškodb in 
med katerim smo spet lahko občudovali opremljenost in 
tehniko košnje ostalih ekip, predvsem Švicarjev, Avstrijcev 
in Južnih Tirolcev (te države namenijo tekmovanju veliko 
denarja in časa), smo se pripravili za parado. Domačini so 
nam predstavili nekatere njihove stare običaje: vprežno 
živino, narodne noše, plese, tradicionalna glasbila. Vse to 
izredno skrbno negujejo in ohranjajo. Tudi mi smo imeli 
predstavnika v povorki, slovensko posebnost, Moravškega 
zapravljivčka. Točno ob 13. uri so s topovskim strelom zače-
li tekmovanje. Najprej so za naporno delo poprijela dekleta 
na parcelah 7 X 5 metrov. Parcele so bile zavarovane z 
varnostnim trakom in vstop na parcele so imeli tekmovalci, 
spremljevalci ekip in sodniki. Prireditev je bila tako obiska-
na, da je bilo težko priti do zavarovanega območja. Naša 
dekleta so s težavo sledile močnim Avstrijkam in Švicar-
kam, vendar so pokazale izredno kvalitetno košnjo. Nato 
je bila na vrsti moška konkurenca, ki je bila letos najbolj 
izenačena. Iz serije v serijo smo bili priče napetim dvobo-

jem med kosci. Vsakega tekmovalca oceni deset sodnikov, 
kjer se najboljša in najslabša ocena izloči. Seštevek točk se 
pomnoži z 4 in prišteje k času. Po končanem tekmovalnem 
delu smo se odpravili v šotor, kjer smo se po napornem 
vročem dnevu ohladili z bavarskim pivom. Najprej so raz-
glasili rezultate deklet. 19. je bila Marta Ročnik, nato pa 
so ji sledile še Tina Rejec na 20. , Andreja Rejec na 23., 
Gizela Cifer na 26., in Petra Jemec na 27. mestu. Med fanti 
se je najbolje odrezal Miha Podkubovšek, ki je zasedel 18. 
mesto, sledili so mu še Tomaž Oblak na 27., Matej Pibernik 
na 31., po 40. pa so se uvrstili še Janez Vivod, Janko in 
David Podkrajšek, Primož Jemec, Matej Brezovnik, Lojze 
Križnar in Marin Makari. V Ženski konkurenci je že drugič 
zapored zmagala Avstrijka Lökner Marija Luisa, pri moških 
pa Švicar Reiche Armin. Ekipno so bili v moški konkurenci 
že četrtič najboljši Švicarji, ki so od prvih 10 zasedli štiri 
mesta. Pri dekletih so bile najboljše Avstrijke, ki so zasedle 
prva tri mesta. Zadovoljni z rezultati smo se poslovili od 
svojih prijateljev in se odpravili na pot proti domu. 
Zahvaljujemo se občini Moravče za finančno pomoč. 

DPM: Primož Jemec

16 Novice iz Moravške doline



Društva

Zlati lipov list 2009 
Na Martinovem večeru v KD, 20. novembra, je Turistično 
društvo s podelitvijo priznanj in nagrad slovesno zaključilo 
ocenjevalno akcijo ZLATI LIPOV LIST. Letos smo se odločili 
za ocenjevanje kmečkih domov in stanovanjskih hiš. Me-
nili smo, da med starimi hišami ni več prave izbire. Če se 
motimo, bo nova priložnost prihodnje leto. Prijavite se! 
Ker je objektivnost ocenjevanja zelo težko doseči, smo 
vsem podelili enakovredna zlata priznanja. Prvo mesto v 
vsaki kategoriji pa smo še posebej nagradili. 
Vsem iskrene čestitke!
Letošnji dobitniki zlatih priznanj so:

KMETIJE
• Ivi Vidic, Hrastnik 4 – 1. mesto
• Pavla Pestotnik, Limbarska gora 23
• Martina Bergant, Krašce 1

STANOVANJSKE HIŠE Z OKOLICO
• Pepca Kudeljnjak, Dole 38 - 1. mesto 
• Irena Svetlin, Sp. Tuštanj 37
• Albina Rokavec, Gabrje 5A
• Danica Mihelič, Drago Horvat, Partizanska 15B, Mo-

ravče
• Julijana Gorjup, Pogled 6 

Nagrade so prispevali Občina Moravče, Cvetličarna Markuš 
Klavdija in Cvetličarna Urška. Za prvi mesti je tudi tokrat 
nagrade poklonila Zlatarna Lea. Vsem prisrčna zahvala!
Zahvaljujemo se vam za ves trud pri urejanju svojih do-
mov, za zgled ter za znanje in izkušnje, ki jih posredujete. 
Hvala, ker ste dovolili, da smo vas vključili v ocenjevanje 
in fotografirali vaše domove. 
Namesto priznanj, ki jih ne moremo pokloniti, izrekamo 
zahvalo tudi vsem, ki si po svojih močeh na različnih po-
dročjih prizadevate, da bi bila moravška dolina urejena, 
čista in zlasti prijazna in zdrava za bivanje. 
 

Nešteto želja ter bolj ali manj izvirnih verzov 
bomo v teh dneh zapisali na voščilnice…

…in upali, da se vsaj nekaj od tega uresniči.
Lepe misli bomo ob praznikih izrekli svojim 

dragim in najdražjim, jih obdarovali … 
… da jih razveselimo in presenetimo.

Želimo Vam, da bi bil v tem pogledu praznik 
vsak dan, celo leto!

Naj se vam uspešno leto prične z lepim 
Božičem in veselim prihodom Novega leta!

Turistično društvo Moravče

Člani Društva upokojencev 
Moravče so veselo praznovali  
petindvajsetletnico izgradnje 

svojega doma
V letu, ko je minilo četrt stoletja od izgradnje Doma 
upokojencev, ki je nastal v največji i meri s prostovoljnim 
delom in prostovoljnimi prispevki, so se člani Društva 
upokojencev Moravče zbrali na veselem praznovanju v 
gostilni Peterka v Drtiji. Bilo jih je toliko, da so zasedli 
kar dva prostora.

Srečanje so pričeli s kulturnim dogodkom. O sami temi 
praznovanja je spregovoril predsednik DU Franc Novak. 
Vse navzoče je pozdravil župan Martin Rebolj. Tudi 
tokrat  so bili verjetno najbolje sprejeti malčki iz vrtca, 
skupina Žogic, ki so si s svojimi starši in mentoricama, 
vzeli čas za naše upokojence. Ker je Mešani pevski zbor 
DU tako rekoč v hiši, so seveda pod vodstvom Milana 
Kokalja  in v spremljavi Klemena Logaja na harmoniki, 
zapeli več pesmi. Prvič sta se na odru uspešno preiz-
kusila Nuša Per in Ciril Boštaj z odigranimi skeči. Vida 
Per pa je povedala dve izmed svojih številnih pesmi. 
Povezovala je Irena Ravnikar. Ozvočenje je prispeval 
Tomaž Svetlin.

Sledilo je druženje, petje, muzika in seveda tudi ples na 
harmoniko Dušana. Upokojenci se znajo veseliti in tako 
je tudi prav. Čestitke! 

VR

Vsem občankam in občanom v letu 
2010 želimo zdravja in dobrega  
počutja. Želimo lepe božične in 

novoletne praznike ter čestitamo ob 
dnevu samostojnosti!

Društvo upokojencev Moravče
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Za mlade

Ob letošnjem Miklavževanju je vse obiskoval-
ce, ki so napolnili dvorano v Domu krajanov 
na Hribu, pozdravil predsednik KS Velika vas, 
Boštjan Merela in na oder je povabil tudi žu-
pana Martina Rebolja. Župan je pohvalil velik 
obisk in na kratko povzel plodno delo občine v 
iztekajočem se  letu na vsem območju, kot je 
znano, pa je pridobitev predvsem na cestnem 
področju zajela tudi Veliko Vas. 
Sledil je mladinski program, ki ga je pripravila 
mentorica Andreja Ribič. Otroci so prikazali 
skeče, igrico in posamezne vesele recitacije. 
Mladi, ki obvladujejo različne inštrumente in 
prihajajo iz raznih delov KS, so se predstavili 
kot nov ansambel. Pravzaprav so nastopajoči, 
naj so bili v kateri koli vlogi nastopanja, kar 
tekmovali, kdo bo boljši in kdo se bo večkrat predstavil. 
Andreja Ribič je povedala, da so veliko vadili, ker so imeli 

Miklavž s spremstvom je prišel tudi letos 
v KS Velika vas, v Dom krajanov na Hribu

Miklavž malo drugače
Po 10-ih letih smo na Vrhpoljah sv. Miklavža s sprem-
stvom pričakali kar pred gasilskim domom. Otroci POS 
Vrhpolje so se pod vodstvom učiteljice Fani Pačnik 
predstavili s čudovito igrico z naslovom »Babica Zima«. 
Res v veselje je bilo gledati naše osnovnošolce, kako 
pridno so se naučili kar dolgo igrico. V kostumih so 
izgledali še bolj prisrčno. 
Po igrici smo se odpravili na dvorišče, kjer nas je že 
pričakal sv. Miklavž s spremstvom in darili. Miklavž je 
najprej vse pozdravil, posebej nagovoril otroke in jim 
razdelil darila. Obdarjeni so bili vsi otroci do 7. leta 
starosti. 
Postreženi smo bili tudi s čajem in kuhanim vinom. Za 
sproščeno vzdušje pa so poskrbeli mladi fantje - An-
sambel Na gas. 
Upamo, da se bo naslednje leto še več dogajalo in bo 
še bolj živahno.

Natalija Brodar

otroci željo po vajah. Vsekakor so bili sadovi zagretosti za 
nastope dobro vidni, saj je bilo v dvorani slišati odobrava-

joče ploskanje.
Finančno so prireditev podprli 
KS Velika vas, ŠKTD BICIKL 
in PGD Velika vas. Občina 
Moravče pa je prispevala 
k Miklavževim darilom po 
vseh miklavževanjih v občini. 
Tako je tudi letos Miklavž v 
KS Velika vas mogel obdariti 
otroke in tudi  starejše dedke 
in babice, ker so bili čez leto 
pridni. Le v ozadju sta se silila 
dva parklja, ki pa nista imela 
nobene veljave.

VR
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Tudi letos je Miklavž obiskal in obdaril vse otroke iz rejniških 
družin. Tokrat na prireditvi v petek 4.12.2009 ob 16. uri v 
Podružnični osnovni šoli Blagovica . Tamkajšnji učenci so 
nas z mentorico in učiteljico Mileno Iglič uvodoma popeljali 
v pravljični svet ‘’Trnuljčice’’, ki ji je sledil Miklavž s svojimi 
pomočniki angelčki in darovi. Otroci so z velikim žarom in 
navdušenjem čakali na svoj trenutek rokovanja z njim, mu 
peli pesmice, iskreno odgovarjali, ko jih je spraševal, kako 
upoštevajo starše, izpolnjujejo svoje obveznosti… Prav vsi, 
to je 123 otrok, so dobili lepa in praktična darila, ki jih je 
Miklavžu pomagal pripraviti ROTARY CLUB DOMŽALE. 
Ob odhodu se je vsak obiskovalec lahko posladkal s slavnim 
‘’trojanskim krofom’’, s katerim nas je pogostilo Gostinsko 

Miklavževa obdaritev otrok iz rejniških družin 
podjetje Trojane. 
V Centru za socialno delo Domžale in Društvu rejnic in 
rejnikov Domžale se v imenu vseh otrok iz rejniških družin 
zahvaljujemo našim donatorjem iz Rotary cluba Domžale 
in še posebej ga. Katarini Cerar za njen prosti čas, voljo in 
angažiranost, ki jih je vložila v pripravo in pomoč Miklavžu 
pri izvedbi obdarovanja. Prav tako iskrena hvala vodji 
Podružnične osnovne šole Blagovica ga. Gizeli Kosmatin 
Ermeny in učiteljici Mileni Iglič, ki sta nam z učenci prijazno 
ponudili prostor in lepo kulturno doživetje. In ne nazadnje, 
hvala Gostinskemu podjetju Trojane, ki se tudi tokrat ni 
izneverilo s svojimi tradicionalno slastnimi krofi. 

Marta Tomec

Teuta Brumec je zbrala svoje prijatelje, slikarje in nastala je 
slikarska kolonija v Češnjicah. Najbrž jo je k temu privedla 
naša lepa pokrajina, saj sta si z možem v Češniicah zgradila 
tudi dom. Za pokroviteljstvo kolonije so prosili župana Mar-
tina Rebolja in se skupaj odločili, da bo vseh devet nastalih 
slikarskih del namenjeno šolskemu skladu. Slikarji so bili: 
Nina Dorič in Leonida Kočar iz Moravč, Matjaž Bukovac, 
Cica Kolar in Anita Šefer iz Ljubljane ter Zvonko Dobovšek z 
Visokega pri Igu. Vsak slikar je ustvarjal v tehniki, za katero 
se je odločil po ogledu terena in izbiri motiva.  Dobrodelna 
dražba je bila v prostorih poročne dvorane v Tuštanju in je 
bila tudi lepo popestrena s kulturo, Lastni pesmi sta  ob 
tem dogodku prebrali Cica Kolar in Anita Šefer. Nastopili 
so še Karl Žužek in Peter Merela ter Petra in Peter Pirnat. 
Dražitelj je bil Rajko Vavpetič. 
OŠ Jurija Vege in občina Moravče se vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli k uspelemu dobrodelnemu projektu za šolski 
sklad, iskreno zahvaljujeta.

VR

Dobrodelna dražba slikarskih del za šolski sklad
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S šolo za šolo

OŠ Roje na tekmovanju, kjer so 
vsi zmagovalci
V soboto, 21.11.2009, so se v športni dvorani na Igu odvijale 
7. državne igre Specialne Olimpiade MATP. MATP (Motor 
Activities Training Program) je Specialna Olimpiada razvila 
kot dodatek svojemu regularnemu programu, da bi omogo-
čila vsem osebam z motnjami v duševnem razvoju treniranje 
in sodelovanje v športnih aktivnostih.Pomen tega programa 
je v tem, da omogoča tudi osebam z najtežjimi motnjami 
treniranje in udeležbo na športnih tekmovanjih. Namesto 
regularnih tekmovalnih disciplin imajo tekmovalci možnost 
izkazati se v aktivnostih s sedmih področij.  MATP omogoča 
vsakemu udeležencu, da s prilagoditvijo vaj, opreme ter 
po potrebi s pomočjo trenerja doživi uspeh, saj je ravno 
uspeh tisti, ki krepi človekovo samopodobo, občutek lastne 
vrednosti in veča samostojnost.
Vsi tekmovalci so zmagovalci zaradi svojega truda pri izved-
bi vaje, premagovanju strahu, ovir in doseganju cilja.
Na OŠ Roje smo se tudi letos, kot vsako leto poprej, z veseljem 
udeležili tekmovanja, saj želimo našim učencem  omogočiti 
optimalni razvoj na vseh področjih življenja. Tekmovanja so 
se udeležili trije učenci v starejši starostni skupini, spremljali 
pa smo jih trije spremljevalci, zaradi specifičnosti njihovih 
potreb. Ker smo se v šoli na tekmovanje dobro pripravili 
(MATP program izvajamo kot projekt), smo se v soboto 
zjutraj samozavestno odpravili izzivom naproti. 
Kot je napisano že v naslovu, so zmagovalci prav vsi ude-
leženci iger in temu primerno so naši trije učenci, iz rok 
judoista Saša Jereba in atleta Luke Zakrajška, prejeli lepo 

medaljo z motivom žabice ter praktično nagrado. Po slav-
nostni podelitvi, kjer smo se nastavljali fotografom, nas je 
navdušil še Omar Naber. Če bi nam naše moči dovoljevale, 
bi se zagotovo zabavali do večernih ur, tako pa je naše 
tekmovalce počasi preplavila utrujenost, zato smo se polni 
prijetnih vtisov okoli petnajste ure odpravili nazaj proti šoli, 
kjer so nas že nestrpno čakali starši.
S sloganom»Če zmorem, mi dovoli, da se izkažem, če ne 
zmorem, mi prosim pomagaj«, so slovesno odprli začetek 
iger, mi pa zaključujemo naše utrinke, saj je sam po sebi 
dovolj zgovoren. 

Nina Sever in Jelka Rojc, OŠ Roje

Zabava v pižamah
V oktobru smo s skupino Žogice imeli prav poseben dan. 
Odločili smo se, da en dan prespimo v vrtcu; pravzaprav 
v šolskih prostorih, kjer je tudi naša igralnica. Otroci so se 
ob novici vsi po vrsti razveselili in njihove male očke so 
vsak dan znova spraševale, koliko »nočk« gremo še spat, 
da se bo zgodil ta naš tako pomemben dan.
Ves teden sva pripravljali skrivnosti, navodila, presenečenja 
in raznovrstne dejavnosti za otroke. Otroci so bili na tisti 
dan tako vznemirjeni in polni pričakovanj, da so doma celo 
popoldne priganjali starše, da pripravijo vse potrebno za 
dogodivščine zabave v pižamah. Otrokom sva naročili, naj 
prinesejo pižamo, svetilko in najpomembnejše, naj bodo 

lačni, saj jih bo čakala slavnostna večerja.
Končno je prišel čas, ko so se eden za drugim kar vdrli v 
igralnico, nikomur se ni bilo težko posloviti, nihče ni bil 
žalosten, videli sva le nasmejane obraze otrok in staršev. 
Otroci so za začetek narisali prav posebno risbico za škrate, 
ki so nam pripravili presenečenje. Otroci so vneto, kot še 
nikoli risali, se pogovarjali in se nasmihali, me pa tudi. Pri 
vsem direndaju nam je pomagala Saša, slavnostno večerjo 
pa je pripeljala Anita.
Nato smo se odpravili na pot iskanja skritega zaklada, ki 
so ga pripravili moravški škratje. Po prostorih šole smo 
sledili markacijam in posebnim navodilom igre, kjer so bile 
zapisane naloge, ki smo jih kar se da popolno izpeljali. Kot 
se spodobi, nas je ob končani nalogi, skrito nekje v bližini, 
čakalo presenečenje, ki nas je vodilo vse do najvišjega 
nadstropja, kjer smo pregledali nabrana presenečenja. V 
avli smo telovadili, plesali ob glasbi, se igrali z baloni in se 
imeli res lepo.
Ker je bila ura že res pozna, smo se pred počitkom uredili, 
si pogledali risanko in počasi, prav počasi eden za drugim 
zaspali.
Ponoči je bilo zelo zanimivo poslušati otroško dihanje vseh 
vrst, govorjenje v spanju in še kaj… Zjutraj so se naspani 
zbudili, pojedli smo zajtrk, si pogledali knjige in že so po 
otroke prišli starši.

Vrtec Moravče, Skupina Žogice
Ana Gerčar
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Šport

Vse naše selekcije so že pretekli 
mesec zaključile z jesenskim delom 
nogometne sezone 09/10 in z njiho-
vimi rezultati smo lahko bolj ali manj 
zadovoljni.
Naši najmlajši nogometni upi v se-
lekciji do 8 let, so z uspešnimi pred-
stavami pristali na drugem mestu 
lestvice MNZ lige. Pred njimi je le 
ekipa iz Domžal.
Dečki v skupini U10 so prav tako 
uspešno končali prvo polovico tek-
movanja. S štirimi zmagami,enim 
neodločenim in tremi porazi so tre-
nutno 5. na lestvici. Do tretjega pa 
jih ločijo le tri točke.
Mlajši dečki selekcije U12 so trenu-
tno zadnji na lestvici svoje skupine 
v 3.MNZ ligi z 34. točkami, vendar 
jih do najboljših prvih štirih loči le 13 
točk, kar pa so naši fantje sposobni 
nadoknaditi v spomladanskem delu sezone.
Ekipa starejših dečkov U14 je imela slabši izkupiček do 
konca jesenske sezone in trenutno zaseda predzadnje 3. 
mesto na lestvici svoje skupine. Za njimi zaostaja le lju-
bljanska ekipa NK Krim, ki ni prejele še nobene točke .
Združena ekipa kadetov NK Roltek Termit je imela kar so-
liden nastop v jesenskem delu 2 slovenske kadetske lige 
zahod. Ni bilo sicer po naših pričakovanjih , vendar je kljub 
temu na solidnem 9. mestu svoje skupine s 13. točkami.
Slabša je mladinska združena ekipa NK Roltek Termit, pri 
katerih je letos čutiti neko krizo in po polovici tekmovanja 
2.SML lige zaseda 11. mesto na lestvici z 11.točkami. 
Upamo na boljše rezultate v spomladanskem delu , saj 
vemo, da so fantje tega sposobni.
Prvi so letošnjo jesensko sezono zaključili naši veterani. Po 
odličnih predstavah so naši fantje na 3. mestu. Pred njimi 
je samo drugouvrščena ekipa Virtus, ki ima enako število 
točk kot naši fantje in ekipa NK Črnuče z 21.točkami.

Pričela se je nogometna 
Zimska MNZ liga

Po zaključku jesenskega dela sezone 09/10, naše 
selekcije U8, U10, U12 in U14 ne počivajo, temveč 
se bodo pomerile tudi v Zimski MNZ ligi.
Vse ekipe so že odigrale prva srečanja. Ekipa U8 je 
dosegla en neodločen in  en doživela poraz. Dečki U10 
so si že v prvih dveh krogih za zmagi priborili prvih 6 
točk. Mlajši dečki pa so odigrali eno srečanje ki so jo 
prav tako z dobro igro tudi dobili. Starejši dečki U14, 
pa so bili v  prvih dveh krogih  poraženi, kljub dobri 
začetni predstavi.
Moštva bodo v zimski ligi nastopala do konca januarja 
ali začetka februarja, tako da bomo o njihovih uspehih 
še poročali v prihodnji številki Moravških novic.

Bojan Bibič

Končan je jesenski del nogometne sezone 2009/2010

Ostala nam je le še naša domača članska ekipa NK Termit 
Moravče, ki letos nastopa v 4. regionalni ljubljanski ligi. Z 
njihovo igro in izkupičkom točk na lestvici smo lahko kar 
zadovoljni. Fantje imajo dobro izhodišče za spomladanski 
del sezone. Trenutno so na 8.mestu z 18 točkami in jih do 
najboljših treh loči le 9 točk, kar pa je z dobrimi predsta-
vami za našo ekipo vsekakor dosegljivo.
Po zadnjih tekmah naše članske ekipe smo imeli zaključek 
jesenskega dela sezone 09/10 v gostišču Peterka, kjer so 
nam, tudi ob njihovi pomoči, pripravili okusno večerjo za 
konec prve polovice tekmovanja. Pridružila sta se nam tudi 
župan Martin Rebolj in dosedanji direktor podjetja Termit 
Peter Janežič s svojima soprogama. Oba pa sta izrekla tudi 
nekaj vzpodbudnih in pohvalnih besed našim fantom in 
jim zaželela kar najboljše nadaljevanje v spomladanskem 
delu sezone 09/10.
Čestitke našim selekcijam in zahvala vsem našim sponzor-
jem ki so kakorkoli pripomogli našemu klubu v teh težkih 
recesijskih časih in nam omogočili tekmovanja naših 
domačih fantov.

Vsem občanom in občankam želimo uspešno, zdravo 
in srečno Novo Leto 2010.

Bojan Bibič in NK Termit Moravče

NOGOMETNI KLUB TERMIT MORAVČE
VABI K VPISU NOVE ČLANE 

VSEH STAROSTI

PRIJAVE IN INFORMACIJE 
PO TELEFONU :

041 349 395, 031 682 768 
IN 070 701 404 .

VABLJENI VSI NOGOMETNI NAVDUŠENCI. 
NK TERMIT-MORAVČE

21december 2009



Jubilanti

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanke, ki so praznovali svoj visoki življenjski jubilej 80 let:

Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.
VR 

V deželo je spet prišla jesen, bogata s prelepimi jesenskimi 
barvami in sadeži. Grozdje je dozorelo. V številnih vinogra-
dih je spet oživelo. Bilo je polno pridnih obiralcev. Imeli 
so polno dela s trgatvijo.Veselje s pesmijo in vriskanjem je 
marsikje spremljalo njihovo delo. Iz mošta je nastajalo vino. 
Vse te zasluge pa pripisujemo sv. Martinu.
7. novembra 2009, smo se člani DU Moravče odpravili na 
prelep izlet, na martinovanje v Lenart v Slovenskih goricah. 
Organizirala ga je ga. Sonja Sever.

Člani Društva upokojencev Moravče na martinovanju

Kot se za ta dan spodobi, je nekaj naših članov uprizorilo 
krst mošta v vino. Sv. Martin je povedal nekaj lepih misli 
in napotkov glede zmernega pitja in težkega dela vinogra-
dnikov in kletarjev. Ob dobri kapljici, zvokih harmonike in 
petju smo se veselo zavrteli. Vzdušje je bilo nepozabno.Spet 
smo preživeli lep dan. Pozabili smo na naše vsakdanje skrbi 
in tegobe. V veselem vzdušju smo si obljubili, da se drugo 
leto spet snidemo.

Jože Novak

Šinkovec  Ivana, Cesta na Grmače 10

Homšak Angela, Zalog pri Moravčah 2

Lončar Frančiška, Prikrnica 4 Kozmelj Izidora, Stegne 24

in Cerar Marija, Sveti Andrej 6
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Pisma bralcev

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Otvoritev asfaltirane ceste Zg. Prekar - Ribče
Dne 6.12.2009 smo se krajani Zg. Prekra, župana občine 
Moravče in občine Litija, svetniki iz Moravč, predsedniki 
krajevnih skupnosti Velika Vas, Dešen in Ribče zbrali na 
cesti, ki je bila  do leta 1964 kolovozna pot. Leta 1964 pa 
so se naši krajani odločili za prostovoljno udarniško delo in 
to kolovozno pot razširili. Marsikateri od vaščanov je v ta 
namen odstopil tudi del svojega zemljišča. Strojna dela so 
delali s stroji, ki jih je takrat posodila gozdna ter takratna 
industrija apna Kresnice, kjer je bila večina vaščanov tudi 
zaposlena. Tako so vaščani vzdrževali to razširjeno pot iz 
leta v leto z večkratnimi udarniškimi deli. Pri tem pa sta 
jim večkrat pomagala tudi občina Domžale ter podjetje 
Termit v Moravčah s tem, da so posodili svoje stroje za 
težja opravila pri vzdrževanju ceste.
Projekt za asfaltiranje ceste pa se je naredil, ko je občina 
Moravče postala samostojna občina. Tako so se postopoma 
asfaltirali posamezni odseki ceste. Postali smo z asfaltirano 
cesto povezani s samim centrom občine Moravče in letos 
v jeseni smo dočakali, da smo z asfaltirano cesto pove-
zani tudi z občino Litija. Predvsem pa se končno tudi mi 
počutimo del civiliziranega sveta, saj smo v vseh teh letih 
prevečkrat čutili, da smo kot pozabljeni samotarji onkraj 
Grmaškega hriba.
Ostal nam je le še en del neasfaltirane ceste. Na tem delu je 
potrebna temeljita zemeljska konstrukcija ceste. Vsi krajani 
verjamemo v to, da se bo tudi ta del ceste asfaltiral, saj še 
pred enim desetletjem nismo upali sanjati o kakršnem koli 
asfaltu na tej cesti. Pa končno je prišel čas, ko smo lahko 
prerezali trak in s tem tudi uradno odprli to našo asfalti-
rano cesto. Seveda pa se vsi krajani zahvaljujemo najprej 
vsem vaščanom, ki so prostovoljno pristopili k udarniškemu 
delu ali pa odstopili del svojega zemljišča. Zahvaljujemo 
pa se tudi vsem tistim, ki so se zavzeli za samo izgradnjo 
te ceste, vsem občinskim svetnikom ter občini Moravče in 
občini Litija. Hvala !

Andreja Ribič

Odgovor na kritike
Odgovarjam na kritike iz prejšnje številke Novic, ki so 
se vsule na račun mojega govora na žalni slovesnosti na 
pokopališču. V kritikah, ki so do neke mere na mestu, je 
bilo toliko nerazumevanja, da se moram odzvati, čeprav bi 
mi bilo ljubše pisati o čem lepšem glede na adventni čas. 
Vseeno upam, da bom prispeval k pomiritvi. Ob tem se 
iskreno opravičujem vsem tistim, ki so se počutili osebno 
prizadeti, in ker to niti najmanj ni bil moj namen, bom 
govor podkrepil z naslednjim komentarjem.
Nisem nemoralnež niti ne podlež, kot so me opisovali kri-

tiki, tudi sam se vsako leto spomnim svojih rajnih. V KS 
Moravče dajemo temu prazniku velik pomen in, kljub skro-
mnim sredstvom, vsako leto položimo cvetje vsem žrtvam 
naše doline, kar trenutna občinska oblast ne zmore. Žalna 
slovesnost je tradicionalna prireditev, ki jo organizirata 
Župnija in KS in k njej povabita različne kulturne organi-
zacije v občini. Vsem še enkrat hvala za sodelovanje. Vsaka 
stran opravi svoje delo. Župnija poskrbi za duhovni del, 
kulturniki polepšajo prireditev, KS pa, kot organ lokalne 
samouprave, nagovori svoje krajane. Moj govor je tokrat  
povzemal sklepe s seje Sveta KS, ki je bila teden dni pred 
slovesnostjo. Enotno smo nasprotovali izgradnji velike 
obrtne cone in svetovali Občini, naj ponovno premisli o 
uvrstitvi le te v nov OPN, ki se pripravlja. Možnosti KS, 
da predstavi svoje mnenje in delo, so minimalne. Kljub 
ogromnim sredstvom, ki jih občani plačujemo ATV-ju, 
vanj nima nihče vstopa, če ni po volji župana. V Novicah 
svetniki KS nimamo svoje rubrike, zato se moramo oglašati 
pod rubriko Pisma bralcev, ki je porinjena na zadnjo stran 
in zato največkrat prezrta, celo govor na pokopališču je 
bil objavljen v močno okrnjenem obsegu. Ostanejo nam 
samo še prireditve, ki jih seveda organiziramo sami, saj s 
strani Občine, kot soustvarjalci družbenega življenja, nismo 
povabljeni na nobeno. Zato me ne čudi, da se v času pred 
volitvami izpelje na nas še medijski linč. To samo kaže na 
nedemokratično stanje na Moravškem. Seveda sem bil v 
dilemi ali spregovoriti o ekoloških problemih ravno na 
tak dan. Živimo v času, ko se je tudi ob Dnevu spomina na 
mrtve treba spomniti na umiranje naravnega okolja, pa ne 
zaradi naših pokojnih, ampak zavoljo naših otrok vendar. 
Tema ni ideološka in iz tega vidika ni sporna. V odgovor 
kritikom pa le tole: ni vredno komentirati pisanje krajanki, 
ki ji je še Pokljuka daleč ali pisanje krajana, ki se skriva za 
somišljeniki. Bralcu pa, ki mi maha z literaturo, svetujem, 
da kandidira na naslednjih volitvah. To kar on svetuje meni 
je licemerstvo in ne načelnost. Taka politika pa prinese 
malo k razvoju družbe. Vsaj od mladih pričakujem malo 
več skrbi za prihodnost. 
Vsem krajanom želim vesel Božič in več dobrega v novem 
letu.

Jurij Kočar, predsednik sveta KS Moravče 

www.moravce. si

Kmetija Novak, 
Franc Kocjančič, 
Imenje 23, 1251 Moravče

Vam v  svojem mlekomatu v Moravčah, 
poleg trgovine TUŠ, nudi kakovostno in sveže, 

domače mleko. 
Vsem občankam in občanom želijo 
lepe božične in novoletne praznike 

ter srečno novo leto 2010!
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Zahvale

ZAHVALA
V 79. letu nas je nenadoma zapustil naš dragi mož, 

oče, tast, stari ata, pradedek, brat in stric 

IVAN BURJA 
po domače Ukmanov ata

iz Goričice pri Moravčah 8
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče ter svete maše. Hvala gospodu 
župniku Ivanu Povšnarju ter vsem, ki ste sodelovali pri izvedbi lepo opra-
vljenega pogrebnega obreda. Hvala družbi Količevo Karton. Hvala vsem, 

ki ste ga imeli radi in ga pospremili na njegovi zadnji poti.
Vsi njegovi

Le delo, skrb, ljubezen in trpljenje
izpolnjevalo tvoje je življenje
pa pošle so ti moči in zaprl trudne si oči.
Čeprav spokojno spiš, z nami kakor prej živiš.

ZAHVALA
V 60. letu starosti nas je zapustil naš dragi

ANTON RANČIGAJ
iz Drtije 16

Vsem, ki ste karkoli dobrega storili zanj v njegovem življenju, iskrena hvala. 
Hvala tudi vsem za izrečeno sožalje, podarjene sveče in vsem, ki ste se prišli 

poslovit od njega in ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi 

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči
in čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.

V SPOMIN

VOJKO LAVRINC 
Bajdetov Vojko iz Križat

13. decembra je minilo dve leti od njegovega nenadnega odhoda v večnost.

Ohranjamo ga v lepem spominu. Hvala vsem, ki nas spremljate v bolečini, 
postojite ob njegovem grobu in ga priporočate Gospodu.

Njegovi domači

Nezadržno čas beži,
misli nate nič ne zadrži.
Nikjer očem te ugledati ni moči,
a vendar tukaj si.

Legel sem in zaspal v smrti;
toda vstal bom, ker me bo Gospod obudil.

(Prim. Ps 3, 6)

ZAHVALA
V 85. letu življenja je k Bogu po plačilo odšel 

ANTON KUŠAR
iz Vegove 13, Moravče

Zahvaljujemu se vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji zemeljski poti, 
posebno pa prelatu Antonu Slabetu, župniku Viktorju Primožiču, duhovni-
kom, pevkam in pevcem Komornega zbora Limbar in cerkvenega zbora, 
sosedom ter sostanovalcem iz bloka. Hvaležni smo vsem, ki ste namesto 
sveč in rož darovali za Dom sveti Mohor. Zahvaljujemo se tudi vsem, ki 
ste ga in nas spremljali v času njegove bolezni, posebno doktorju Marjanu 
Dežmanu, patronažni sestri Martini Lazar, negovalki Dani Prestor in župniku 

Viktorju Primožiču. 

Vsi domači. 

ZAHVALA
Po dolgi in težki bolezni nas je v 83. letu zapustila 

draga mama, babi, sestra, teta in tašča

JOŽEFA RIBIČ
rojena Ocepek iz Krašc

Vsem, ki ste nam v teh težkih dneh stali ob strani, se iskreno zahvaljujemo. 
Prav posebna zahvala gre patronažni sestri ga. Martini Lazar, ki nam je dolga 
leta pomagala in svetovala ob negi naše mame, dr. Dežmanu prav tako. Hvala 
tudi vsem sosedom, kolektivu Helios, DU Moravče,  za darovano cvetje in 
finančno pomoč, pevskemu zboru DU Moravče za ganljivo zapete pesmi 
in g. župniku za lepo opravljeno pogrebno slovesnost. Vsem in vsakomur 

posebej še enkrat iskrena hvala.

Vsi njeni

Tiho si zaspala,
nam bolečino v srce zasadila.
Naj v nebesih ti bo lepo,
pozabili te ne bomo.

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
saj veste, kako trpel sem
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA
V 68. letu starosti nas je zapustil dragi mož, oče, tast, 

dedek, pradedek, brat in stric 

FRANC KUNAVAR
iz Drtije

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za izre-
čeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče ter darove za svete maše. Posebno se 
zahvaljujemo g. župniku Primožiču za opravljen pogrebni obred in pogrebni 

službi Vrbančič.

Žalujoči:  žena Julijana, sin in hči z družino ter sestra Mimi.

Vsi domači. 

OORK Moravče tudi letos pomaga organizirati 
krvodajalsko akcijo, ki bo 20. januarja 2010 od 7. 
do13. ure.
Tudi letos bo akcija potekala v DOMŽALSKEM 
DOMU (stara knjižnica). Avtobus bo odpeljal iz 
avtobusne postaje Moravče ob 7.30 uri.
Z a  va š o  u d e l ež b o  s e  va m  že  v n a p re j 
zahvaljujemo!

Vsem občankam in občanom OORK 
Moravče v letu 2010 želi predvsem 
zdravja in zadovoljstva!

Srečen je, 
kdor zna živeti
z majhnimi željami.

Želimo vam, da vam leto 2010 prinese 
veliko zdravja, sreče in poguma, 
prijetnih praznikov in izpolnitev vseh 
majhnih in velikih želja.

Društvo izgnancev Domžale
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www.moravce. si

Novo leto je trenutek, 
ko se nam srce odpre za lepe in skrite želje. 
Je trenutek, 
ko stisk dlani pove več kot tisoč besed. 
Naj vam takšni trenutki lepšajo leto 2010. 

PGD Velika vas

    V prihajajočem 
    letu 2010 želimo vsem 
    občankam in občanom 
zdravja in sreče ter vesele novoletne 
in božične praznike! Vsem čestitamo 
ob dnevu samostojnosti!

Občinska organizacija Zveze 
borcev za vrednote NOB Moravče

Pihalna godba Moravče želi vsem svojim občankam in občanom 
srečno, zdravo in uspehov polno novo leto 2010!

Vsem občankam in občanom občine Moravče 
voščimo vesele božične praznike, obilo sreče in zado-
voljstva v letu 2010. 
Ob tej priliki se vam zahvalimo za vso finančno 
pomoč in prosimo, da izkoristite zakonsko možnost 
in del dohodnine do 0,5% namenite našemu društvu, 
ki prihodnje leto praznuje 110 let uspešnega dela.

Prostovoljno gasilsko društvo Moravče

Oglasi
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Vsem občanom Občine Moravče 
voščimo prijetne božične in novoletne praznike!

Polno lepih doživetij in velikih pričakovanj!
Srečno 2010!

KUD VRHPOLJE

Ponovno lučke bomo zdaj prižgali,
se spomnili preteklih dni,
vse slabo bomo pozabili,
zapomnili vse dobre si stvari.
Zato zdaj sezimo si v roke,
zazrimo si v oči,
zaželimo si sreče, zdravja,
v letu, ki kmalu se rodi.
Ko se prižgejo praznične luči
sredi bele, mrzle zime,
prijateljstvo ogreje nam dlani
in želje vzpne se iz srca v višine.
Vse kar je slabo, z novim letom naj zbledi!
Vse kar je dobro, naj za vekomaj ostane!
Vse kar je lepo, naj raste in cveti!

PLANINSKO DRUŠTVO MORAVČE

KUD Vrhpolje 
vabi na

tradicionalni novoletni koncert,
ki bo v soboto, 26.12.2009, ob 19.00.

Igral bo Tamburaški orkester Vrhpolje z gosti.
Veselo in poučno bo.

Na koncu pa se bomo lahko zavrteli ob ritmih 
ansambla Na gas.

www.moravce. si

Oglasi
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Z željo, da bi novo leto 
vsem prineslo veliko 

lepih trenutkov. 

NLB, NLB Vita, Prvi faktor, Skupna,  
NLB Propria, NLB Skladi, LHB Finance
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www.nlbskupina.si

Nebo ni meja, kadar želimo 
pomagati. Sredstva za voščila smo 
letos namenili otroškim oddelkom 
slovenskih Splošnih bolnišnic. 

SREČNO 2010!

Želimo vam prijetno 
praznovanje,
v novem letu pa veliko
širokih objemov,
toplih občutkov,
razigranih trenutkov,
spontanih dejanj in
sladkih spoznanj!Delovni čas:

PONEDELJEK IN ČETRTEK : 7°° - 13°°
TOREK,SREDA IN PETEK : 13°° -  19°°
SOBOTA: 7°° -  12°°
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€

28 Novice iz Moravške doline

Oglasi

 
 
 
 
 

Alenka Župan  s.p.  
Računovodske in knjigovodske  storitve 

Poslovna programska oprema   
 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 

Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  
Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753  
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

 
 

 
 
 

 

 
 

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

Srečen in vesel Božič, 
ter zdravja in osebnega 

zadovoljstva v 
prihajajočem letu 2010! 

Vam želi 
kolektiv SPINA

Pri koriščenju pika popusta 
dobite dodatno še nagrado. 

Zato Vas vabimo, da pika popust 
izkoristite pri nas.

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Vsem občanom 
želimo 
srečno 

2010 in se 
priporočamo!

srečno 2010

Vsem občankam in občanom 
želimo srečno 2010!
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